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V K L J U Č E N E  NOVE 
KAPACITETE

OSNOVNE ZNAČILNOSTI PREDLOGA GOSPODARSKEGA 
PLANA 1970

Ravno te  dni potekajo razp ra
ve o predlogu gospodarskega 
načrta  za leto 1970 v vseh eko
nom skih enotah podjetja. O brav
navala sta  ga že UO in DSP in 
dala kolektivu v razpravo.

Predlog gospodarskega načrta 
vsebuje naslednje predpisane 
p lanske naloge:

— obseg proizvodnje
— realizacija proizvodov in 

storitev
— proizvodne stroške
— ugotovitev in  razdelitev do

hodka.
Predlog načrta  je okvirna na

loga in  usm erjevalec dela. N je
gove osnovne značilnosti so:

1. Fizični obseg proizvodnje 
sloni na tehnični zm ogljivosti 
pod je tja  in  možnosti p lasm ana 
naših proizvodov na trgu . Pove
čuje se od preteklega leta za 
5,6 %. Povečanje izhaja iz nem o
ten e  proizvodnje elektroplavža 
in  višje proizvodnje livarn. Te
m u obsegu je  skladno predvide
na tudi energija, in te rn i tr a n 
sport in  vzdrževanje, kakor tudi 
delo strokovnih služb.

2. Za predviden obseg poslo
v an ja  je  ugotovljena delovna 
sila na podlagi produktivnosti 
dela v času 1966—1969. P ri tem  
je  upoštevan 42-urni tedn ik  ozi
rom a razpoložljiv koledarski 
fond rednega dela. Tako predvi
dena delovna sila se povečuje od 
preteklega leta za 1,1 %.

3. V išina realizacije izhaja iz 
blagovne proizvodnje in veljav
nih prodajnih  cen. Predvideno je  
16 %  zvišanje od preteklega leta, 
k a r  izhaja iz višje blagovne 
proizvodnje ter 8 °/o zvišanja 
prodajn ih  cen valjan ih  proizvo
dov. Od realizacije 80.200 ton iz
delkov je  predvideno za prodajo 
slovenskim  železarnam  23.650 
ton, za in te rno  porabo 4.000 ton, 
ostalo se bo realiziralo  na trgu  
izven združenega podjetja. V 
tem  je tud i vključen izvoz 4.850 
ton, k a r  bi dalo 850.000 $ v red 
nosti.

4. Poslovni stroški so ugotov
ljen i na podlagi potrebnih, koli
čin surovin in  m ateria la  za

predviden obseg proizvodnje po 
nabavnih cenah veljavnih do 1. 
12. 1969, te r  na podlagi obstoje
čih predpisov in  pogodb za ob
veznosti. Poslovni stroški so pla
niran i za obstoječi del podjetja 
— brez vk ljučevanja v proizvod
njo novih obratov.

5. Osebni dohodki ugotovljeni 
za p lan irano  število zaposlenih' s 
4 %  povečanjem  od preteklega 
leta predstavljajo . 27,5 %  od rea
lizacije. Zvišanje OD je predvi
deno že z in tegraln im  načrtom  
združenega podjetja, ki m ora 
im eti k ritje  v povečani produk
tivnosti dela in  pa v n jem  zajet 
inflacijski faktor. M asa OD 
vk ljuču je tudi regres za dopuste 
v lanskoletni višini.

6. V obsegu proizvodnje in 
realizacije je  vk ljučena proiz
vodnja 5.000 ton proizvodov no
ve valjarne. Proizvodni stroški 
vključujejo  za to  proizvodnjo ‘le 
ustrezen del stroškov, ki bi na
stali v že ustaljeni proizvodnji, 
vsi tisti stroški, ki pa nastajajo  
zaradi o tv a rjan ja  novega obrata 
v obstoječem načrtu  niso zajeti. 
D odatna delovna sila, ki bo za 
to  potrebna, tudi ni v številu  za
poslenih predvidena. K er bo ta  
postopom a p riha ja la  je  predvi
deno 1,700.000 din za njihove 
osebne dohodke.

7. Predlog gospodarskega na
črta  je  izdelan na osnovi vseh 
do 31. 12. 1969 znanih predpisov 
kakor glede cen nabavnih  in 
prodajnih, tako tudi glede ob
veznosti. Vsi pozneje sprejeti 
zakonski predpisi in določbe, ki 
bi bistveno m enjali p lanirani re
zu ltat podjetja  ali vplivali na 
njegovo poslovno politiko se 
m orajo z rebalansom  p lana za
jeti, oz. potrebno je  izračunati 
tako nastale-finančne efekte.

Po zaključeni razprav i v ko
lektivu, bo om enjeni predlog 

■ gospodarskega načrta  z even
tualnim i korekturam i na podla
gi pripom b dokončno izdelan. 
Z aradi tega bomo o konkretn ih  
planskih  zadolžitvah še pisali po 
sp reje tju  p lana na DSP.

M. G.

železarn
arugi sep  delavskega sveta 

združenja podjetja  Slovenskih 
železarn 15. ja n u arja  na Jese
nicah je  bil za generalnega di
rek to rja  združenega podjetja 
im enovan tov. Gregor KLANČ
NIK, dosedanji direktor/ raven
ske železarne.

Na seji so razpravljali tudi o 
proizvodnem program u združe
nega podjetja za letošnje po
slovno leto, razen tega so ob
ravnavali še delovni program  de
lavskega sveta združenega pod
jetja.

V prihodnje izboljšati 
učinkovitost akcije

V vseh primerih, kjer se je odločalo o bistvenih interesih 
življenja in dela članov železarskega kolektiva, je bil lani prisoten 
s svojim prispevkom tudi sindikat. Vsa prizadevanja tovarniškega 
odbora, njegovih komisij in odborov in tudi odborov v enotah so 
bila usmerjena v pomoč pri izvrševanju številnih nalog organov 
samoupravljanja, uprave in strokovnih služb podjetja ter v sode
lovanje za uspešnejše delo družbeno-političnih organizacij in dru
štev na območju Štor in Celja.

Reševali so izredno odgovorne 
problem e, tako izboljšanje pred
pisov in  s tem  načina nagra je
van ja  po delu, reorganizacije sa
m oupravljanja, to je  pristojnosti 
organov sam oupravljanja v  srni-, 
slu XV. am andm ana ustave 
SFRJ. To je  imelo za posledico 
prilagoditev sindikalnega dela 
in  torej reorganizacijo sindikata. 
U rejevali so nejasnosti in  kon
flik te  zaradi nepoučenosti o de
litvi osebnega dohodka, zlasti ob 
izplačilih OD; pripravili so o- 
snutek sta tu ta  sindikalne orga
nizacije v podjetju, usklajevali 
odločanja o oddihu, rekreativn i 
dejavnosti, urejevali kadrovska 
vprašan ja, vp rašan ja  vzajem ne 
pomoči in  pomoči socialno šib
k im  te r  bolnim  članom. Razen 
naštetih  je  bilo treba  reševati 
še vjrsto vprašanj, ki jih  prinese 
časnih dogajanja v kolektivu in 
izven njega.

S indikalna organizacija je  pod
p irala  linijo  dosledne ekonom 
ske politike poslovanja podjetja 
in v  zvezi s tem  vse ukrepe, ki 
so izhajali iz take usm eritve. 
T reba je  bilo z vso m oralno in 
politično močjo podpreti spre
je tje  in  še posebno izvajan je  sa
nacijskih ukrepov za k r itje  po
slovne izgube iz leta 1968. S tèm  
v zvezi je  bilo treba zagovarjati 
predlog družbenega načrta  pod
je tja  za leto 1969, podpreti ga 
je  bilo treb a  in  gledati, da so

bile defin irane zadolžitve te r  od
govornost za izvajan je ukrepov 
pred sam oupravnim i organi. Vi
deti je, da so s skupnim i močmi 
in prizadevanji s tem  uspeli, saj 
je  bilo lansko poslovno leto u- 
godneje zaključeno. .Sindikalna 
organizacija je  dosledno zago
v arja la  nagrajevanje po dejan
sko doseženih rezultatih  in  s 
tem  na novo uvedeno rang ira
nje. Podprla je  stališče, da je  
treba upravno-prodajno režijo 
izločiti in  voditi ločeno na nivo
ju podjetja; tako so dosegli bolj
šo realnost in  točnost kalku la
cije proizvodov. Opozorili so, da 
je struk tu ra  zaposlenih v pod
je tju  nezadovoljiva in  priporo
čili ukrepe reorganizacije, raz
širitev  in ternega izobraževanja 
in potrebne kadrovske premike. 
P rav  tako so poudarili potrebo 
po izdelavi norm ativa zaposle
nosti in  nagrajevanja po učin
ku, da bi dosegli večjo storil
nost, ne pa z nenačrtn im  veča
njem  nekvalificirane delovne si
le. P ri vseh teh ukrepih  je  sin
dikalna organizacija d aja la  vso 
podporo upravi podjetja  in  sa
m oupravnim  organom, organi
zaciji Zveze kom uhistov in  osta
lim  organizacijam  in društvom . 
Lepo so sodelovali z m ladinsko 
organizacijo, z ZK, s TVD P ar
tizanom.

(N adaljevanje na 2; strani)



V prihodnje izboljšati učinkovitost akcije
(N adaljevanje s 1. strani)

Ne m orem o mim o zelo važne
ga dogodka v živ ljenju  naših že
lezarn, mim o referendum a in 
združitve treh  slovenskih žele
zarn. Koliko je  bilo tu  p riprav , 
koliko posvetovanj, koliko agi
tacije. Ni zgrešeno, če povemo, 
da so sindikati odigrali tu  veli
ko vlogo in  so se zato uspelega 
referendum a tud i veselili. Zna
no je, da je  prav  v našem  ko
lektivu glasovanje najbo lje  u- 
S'pelo, na k a r  smo še danes po
nosni, čeprav  vemo, da nas tudi 
v  združenem  podjetju  čakajo no
ve, dodatne naloge, a se jih  ne 
bojimo.

Veliko dela so opravili seveda 
odbori po enotah  v okviru pod
je tja ; zelo odgovorne naloge so 
im ele kom isije , p ri tovarniškem  
odboru in reči moramo, da so 
jih  tudi odgovorno oprav ljale  z 
redko izjemo. Seveda je  treb a  tu  
upoštevati, da niso im eli srečne 
roke p ri nekaterih  izbirah  ljudi 
v kom isije, čeprav so š e  o izbiri 
vedno precej posvetovali. V glav
nem  p a  je  delo lepo potekalo.

K om isija za organizacijska in  
kadrovska vp rašan ja  je  im ela 
zelo odgovorno in  delikatno na
logo. R eševala je  vp rašan je  or
ganizacije sindikata, političnega 
izobraževanja, ekonom skega iz
obraževanja naših kadrov. Tu so 
bili sem inarji, posvetovanja in 
zopet posvetovanja. Izbira pred
stavnikov v  organih sam ouprav
ljan ja , v  organizaciji ZK, pred
laganje čalnov v  koordinacijski 
odbor združenega podjetja  slo
venskih železarn. Videti je, da 
je kom isija v svojlFT prizadeva
n jih  k a r uspela. Tu je  b ila  še po

sebna kom isija za izdelavo s ta 
tu ta  sindikalne organizacije, ki 
je  bil dobro zasnovan in  je  p red 
log bil v jan u arju  letos po p red 
hodnih razpravah  v enotah dan 
v razpravo kolektivu. P ri ob
ravnavi osnutka sta tu ta  n a  5. 
seji tovarniškega odbora se je 
pokazalo, da so nekateri odbori 
v  enotah ‘zelo resno pristopili k 
p re tresu  in  pripom bam  k  s ta tu 
tu. Dopolnitve so bile odgovorno 
predlagane.

Svojo vlogo je  prizadevno iz
vrševala kom isija za prošnje in  
pritožbe, saj je  število prošenj 
za stanovanja in podpore izred
no naraslo in  je  reševanje so
cialnih vprašanj pomenilo odgo
vorno nalogo. Tu je  bilo še 
obiskovanje bolnih članov ko
lektiva, invalidov, upokojencev, 
nalog k ar ne zm anjka.

K om isija za družbeno ak tiv 
nost žena ni povsem odigrala 
svoje važne vloge. N eaktivna je 
bila tudi kom isija za plan in  sa
m oupravljanje, zato je  bila raz- 
form irana. Delegirali pa so čla
ne v zadevno komisijo pri de
lavskem  svetu podjefja.

Izredno pestro delo, ki je  te r
jalo  ogromno naporov in  iznajd 
ljivosti, je  im ela kom isija za re 
kreacijo. Izvedene so bile delav
ske športne igre na območju 
celjske občine, ki so potekale 
vse leto. Naši predstavniki so na 
teh  športn ih  srečanjih  dosegli 
zelo zadovoljive rezultate. Tu so 
še m edobratna športna tekm o
vanja, potem  še tekm ovanja 
m ed slovenskim i železarnam i. 
Pozitivna stran  športne ak tiv 
nosti zaposlenih se je  ponovno 
pokazala. R ekreacija posta ja vse

BOSTA USPELA??

Franci, le krepko; odpraviti mora va nelikvidnost

bolj življenjska potreba zaposle
nih, predvsem  mladine.

Odbor za vzajem no pomoč ob 
pogrebih članov kolektiva in 
upokojencev kolektiva je  tudi 
lani delal zadovoljivo. Z lasti si 
je  odbor prizadeval izvaja ti na
čela epakosti p i i  organizaciji 
aranžm ajev pogrebov, saj vsak 
član kolektiva enako_ prispeva v 
sklad, zato je  izvajanje takega 
načela upravičeno.

Še bi la,hko govorili o obsež
nem  delu, ki so ga opravili, toda 
tukaj ni namen, opisovati vse 
podrobnosti. Želeli smo le naka
zati obsežnost dela sindikalne 
organizacije, težo odgovornosti 
pri delu in s tem  poudariti vlogo 
sindikalne, organizacije, ki jo 
včasih kdo pa kdo tudi napačno 
pojmuje, ,ozirom a zm anjšuje. Za 
tako delo je  treba žrtvovati ve
liko prostega časa, tu  je  po tre
ben poleg dobre volje še entu- 
zijazem, ali zanesenjaštvo, saj

je  delo vse prej kot zabavno, za
dovoljivo pa je, če je  dosežen 
zaželjen rezultat.

P ri vsem  tem  je  treba dati 
p riznan je vsem  sindikalnim  de
lavcem, ki so odgovorno oprav
ljali kaj zapletene, zahtevne n a
loge.

Ob koncu leta je organizacij- 
sko-kadrovska kom isija p red la
gala kandidate za finančno ko
misijo, ki bo sprem ljala  kori
ščenje sredstev in  nadzirala vse 
poslovanje po finančni plati. 
D alje bo form irana kom isija za 
ku ltu rno-prosvetna vprašanja, 
id  se bo strokovno ukvarja la  s 
ku ltu rno-prosvetn im  delom v 
železarni.

P rizadevan ja sindikalne orga
nizacije bodo v prihodnje usm er
jen a  še bolj v izboljšanje učin
kovitosti vseh akcij, da bi tako 
dosegli povečanje ugleda in vp li
va sind ikata kot politične orga
nizacije delavcev.

Z A K L J U Č K I
s posvetovanja predsednikov tovarniških odborov sindika
ta slovenskih železarn ž dne 9. januarja 1970.

1. Predsedniki TO OO sindikata slovenskih železarn 
smatrajo, da naj delavski sveti podjetij zaradi splošnega 
mišljenja in nestrpnosti članov kolektiva ob gospodarskem 
položaju slovenskih železarn obravnavajo stanje železarn 
tako, da bi člani delovne skupnosti izgubili vtis nepo
membnosti v slovenskem prostoru.

2. Reševanje črne metalurgije ne more temeljiti oz. ne 
more biti reševano s pogostim jemanjem kratkoročnih in 
srednjeročnih kreditov z visoko obrestno mero, vendar je 
pri tem treba odločno in striktno preiti k sistemskemu 
reševanju črne metalurgije.

3. Rezultati najemanja teh kreditov niso posledica slabo
ga dela v železarni vsa povojna leta, temveč sistema, ki ni 
dovoljeval železarni ustvarjanje večjega dohodka, takega 
kot so ga imela druga podjetja in pa akumuliranje amor
tizacije za rekonstrukcijo kot je bila naša.

4. Zalaganja kolektiva v letu 1969 so odraz oz. dokaz, da 
se kolektiv želi postaviti na lastne noge, zato tudi ni 75o: 
jazni, da v letu 1970 ne bi dosegali takih, če še ne boljših 
rezultatov proizvodnje. Zato smatramo, da osebni dohotTčK 
našega delavca nikakor ne more biti okrnjen (limitiran) 
na račun limitiranih cen in že predvidenih podražitev 
surovin v letu 1970.

5. Z ozirom na vedno večji razkorak med osebnimi do
hodki in življenjskimi stroški je nujno, da sc zaposlenim ~ 
v črni metalurgiji zaradi specifičnosti teže dela posveti 
več skrbi za njegov eksistenčni minimum.

TO osnovne organizacije sindikata zahteva od DS to
varne, da v svoj program dela vključi ugotavljanje živ- 
1 jenskih stroškov zaposlenih in stalno vrši primerjavo de
janskih življenjskih stroškov zaposlenega samca in 4-čIan- 
ske družine -s povprečjem osebnega dohodka v tovarni.

Zahtevana analiza življenjskih stroškov bo služila za 
ugotavljanje poprečnega in najnižjega osebnega dohodka 
zaposlenih v tovarni oz. v združenem podjetju.

Po oceni sedanjega najnižjega OD v tovarni ne dosega 
pokrivanje življenskega minimuma, ki je potreben za 
enostavno reprodukcijo delovne sile.



O S E B N A  O C E N A
Ta mesec prvič uvajam o v naš 

sistem  nagrajevanja tudi osebno 
oceno. Nam en ocene ni niti po
večanje niti zniževanje OD, tem 
več le objektivnejša in terna po
razdelitev na osnovi analize de
lovnih rezultatov in osebnih last
nosti posameznikov.

V rednotenje delovnih m est je 
bilo izvršeno z rangiranjem , 
osebna ocena pa je  vrednotenje 
posameznikov, ki ta  delovna 
m esta zasedajo. Vsi vemo, da 
vsi delavci, tako fizični kot um 
ski, ne opravljajo  svojih nalog 
enako prizadevno, z enakim  ču
tom  odgovornosti in  enako disci
plino. N ekateri res »žive« s pod
je tjem  in se trud ijo  za čim bolj
še uspehe pri svojem  delu, so pa 
tudi taki, ki kom aj dočakajo, da 
m ine delovni dan in  delajo samo 
to, kar neobhodno m orajo izvr
šiti. In osebna ocena naj bi po
kazala te razlike v volji do dela, 
pridnosti in  osebnih lastnostih. 
Seveda pa nam  m ora biti jasno 
tudi to, da nas je  večina takih, 
ki svoje delo opravljam o v redu 
in disciplinirano izvršujem o vse 
delovne naloge, tj. da smo si
cer dobri delavci,, vendar ne od
stopamo od ostalih vidno niti 
navzgor niti navzdol. V takih 
p rim erih  se osebna ocena k rije  
z ovrednotenjem  delovnega m e
sta. Če so ocenjevalci res objek
tivni, potem  bo odstotek nad
povprečnih ali podpovprečnih 
ocen razm erom a precej m ajhen.

Postopek osebnega ocenjeva
n ja  je določen s posebnim  po-

V decembru znaša proizvod
nja 9 % letnega plana. Opera
tivni plan je presežen za 16 ° <>• 
V decembru je ostala pod opera
tivnim planom samo livarna II 
in livarna I pri valjih. V tum u
lativi so jeklarna, livarna I pri 
litini in valjih ter samotna pre
segli letni plan. Elektroplavž in 
valjarna pa sta ostala pod trt
nim planom.

ELEKTROPLAVŽ je v decem
bru presegel operativni plan za 
4,7 %. Tudi planska dvanajstina 
je v tem meseceu presežena. V 
kumulativi je obrat ostal ža
4,3 % pod letnim planom. Glav
ni vzrok temu je okvara na ja- 
kotočnem vodu v mesecu okto
bru in redukcija elektroenergije 
v mesecu novembru.

JEKLARNA je šla 23. decembra 
v remont. Presegla je operativni 
plan za 46,6 %• Obrat je imel na 
razpolago tekoči grodelj in tudi 
vzdržnost SM — peči se je po
daljšala za tri dni in dosegla 
600 sarž, kar je do sedaj rekord. 
Letni plan je jeklarna prekora
čila za 7,1%.

VALJARNA je presegla opera
tivni plan za 14,1 %. Tudi dva
najstina letnega plana je pre-

slovnikom. Ocenjevati m ora ti
sti, ki delovne rezultate delavca 
najbolje pozna, to  je njegov ne
posredno nadrejeni. Vodje več
jih  enot pa m orajo potek oce
n jevan ja  nadzorovati in opozar
ja ti ocenjevalca na enotno r a 
zum evanje k rite rjev  po katerih  
ocenjujejo. V nobenem prim eru 
ne sm e biti merilo oseben odnos 
do delavca niti eventuelno po
večan obseg dela v času za k a 
terega ocenjujemo, temveč pred
vsem  kvalite ta  dela in učinek, ki 
ga delavec pri delu, ki m u je  
odrejeno, dosega. Ocenjevalci Se 
m orajo zavedati tudi tega, da se 
zaradi povečanja števila točk 
vsled ocen, ki so nad povpreč
jem, ne poveča m asa sredstev  za 
OD. Višje ocene so samo p ri
znanje izjem no prizadevnim  de
lavcem, ocene ispod povprečja 
pa opomin za poboljšanje tistim , 
ki se ne trudijo, da b i”V vseh 
ozirih zadostili zahtevam  svoje
ga delovnega mesta.

K riteriji ocenjevanja so za vse 
delavce enaki. Ocenjuje ser kva
lite ta  dela, učinek pri delu, spo
sobnost p rilagajan ja novem u de
lu ali novim  pogojem dela, po
znavanje službe in dela, zane
sljivost pri delu in p rip rav lje 
nost na sodelovanje. P ri vsakem  
k rite riju  je  po posebnem, enot
nem  vprašaln iku določenih 8 
ocen in to tako, da je  ocena 1 
najboljša, 8 pa najslabša.

Ko so omenjeni vprašaln ik i iz
polnjeni, izračuna kadrovski sek-

sežena. Pri valjanju ploščatih 
profilov je bila dosežena večja 
storilnost, dokončane je bilo ca. 
701 nedovršene proizvodnje. V 
razdobju januar-december je 
valjarna za 2,3% pod planom. 
Pri obračunskih tonah zaostaja 
obrat za 7,6 % pod planom. 
Vzrok temu je zahtevnejši asor
timan.
LIVARNA I je pri litini preko
račila operativni plan za 19,9%.
V razdobju januar-december je 
obrat presegel plan pri obdela
nih valjih za 1,9%, pri litini za 
27,2%,

LIVARNA II: Obrat je v de
cembru dosegel proizvodnjo z 
8,3%. V razdobju januar-de
cember so dosegli 91,2% letne
ga plana. Manjka jim torej 8,8% 
proizvodnje do izpolnitve letne
ga plana.

SAMOTNA je v decembru pre
segla operativni plan za 2,1 %.
V kumulativi je presegla letni 
plan za 13,7 % in sicer.: pri opeki 
za 7,3 % in pri malti 47,5 %. 
Kljub pomanjkanju eksternih 
naročil in pri zelo zreduciranem  
staležu je obrat dosegel lepe 
uspehe.

Z.R .

tor s pomočjo posebnih tabel 
fak tor znižanja ali zvišanja šte
vila obračunskih točk kategori
je  delovnega mesta, ki ga zaseda 
ocenjeni delavec. Z osebno oce
no pridobljen dodatek ali odbi
tek, ki velja  samo za obdobje 
med dvem a ocenitvam a, se p ri
b ija  ali ocFbija številu točk, ki 
so delavcu priznane po upošte
vanju  eventualnih odbitkov za
radi neustrezne izobrazbe ali ne
dovoljne prakse.

Na osnovi vseh zbranih ocen 
napravi kadrovska služba stro
kovne analize, k i pokažejo, ali je 
bilo ocenjevanje izvedeno ob- 
jektvno ali pa so m orda v ne
katerih  obratih  ali oddelkih pre
vladovale tendence splošnega 
povečevanja OD v  svoji enoti. 
Ce bodo analize pokazale p re
velika odstopanja, bo m orala bi
ti v takih  prim erih  ocena po
novljena. Take analize seveda ne 
m orejo zajeti tud i analize posa
meznih vprašalnikov, zato pa 
im ajo delavci, ki so prepričani,

V torek, 13. jan. je  bil v ko
vinski enoti občni zbor, katere
ga so p riprav ili dosedanji sin
dikalni odbori livarne valjev  in 
kokil, obdelovalnice valjev in li
varne spec. litine. Na občnem 
zboru so izvolili sindikalni od
bor enote. Novoizvoljeni odbor 
bo im el 10 članov, in sicer: tri 
iz livarne I, tri iz obdelovalnice 
valjev, tr i  iz livarne II in ene
ga iz m odelne m izarne.

Sestava odbora je  prilagojena 
specifičnim pogojem v  kovinski 
enoti. Pričakujem o, da bo tako 
sestavljen odbor im el največ 
možnosti za uspešno delo. V 
skladu s takšno sestavo sindikal
nega odbora želimo im eti razde
ljene tudi druge vodilne funkci
je  v enoti. Tako bo sedaj pred
sednik sindikalnega odbora iz 
obdelovalnice valjev, vodja ak
tiva ZK enote je  v  livarni I, 
predsednik delavskega sveta ko
vinske enote pa bo iz livarne 
spec. litine. Obetam o si, da bo 
takšna delitev funkcij po obra
tih  prispevala k  uspešnem u delu 
posameznih organov, krepila e- 
notnost in izključevala spore 
med obrati, ki sestavljajo  ko
vinsko delovno enoto.

Na občnem zboru so predsed
niki sindikalnih odborov obra
tov podali poročila o delu sin
dikaln ih  odborov livarne I, li
varna spec. litine  in  obdeloval
nice valjev. P redsednik  sindi
kalnega odbora m odelne m izar
ne poročila ni podal, pa tudi 
občnega zbora se ni udeležil. 
Delegati m odelne m izarne pa so 
kolektivno bojkotirali ustanovni

da je  bila njihova ocenitev oseb
na in neobjektivna, pravico p ri
tožbe na ÜO, ki pritožbo ali za
vrne, ali pa odredi ponovitev 
postopka z drugo komisijo.

O bračunavanje OD z upošte
vanjem  osebnih ocen odredi UO 
potem, ko je proučil analize po
stopka in rezultatov ocen in Z 
njim i soglaša.

Ob koncu naj poudarim o še 
enkrat, da v ocenah ne sme biti 
strem ljen ja za povečanje OD, 
ker so sredstva, nam enjena zä 
OD odvisna edino od ustvarjene 
realizacije, torej od tega koliko 
in kako prodamo in - kako odje
malci plačujejo, ne pa od šte
vila točk. Torej še enk ra t: p re
težni del nas je  povprečno do
brih  delavcev, ki izpolnjujem o 
svoje delovne dolžnosti in  je  za
to naš delež v OD po kategori
zaciji delovnega m esta na kate
rem  delamo. Boljši ali slabši pa 
so v m anjšini in takorekoč iz
jeme.

VALDMAN Štefka

občni zbor. Na občni zbor so po
slali samo svojega »odposlanca«, 
ki je  imel eno vprašan je: zakaj 
im a m odelna m izam a vedno n a j
nižjo vrednost točke? Menimo, 
da bo tovarniški odbor sindikata 
ta -p o jav  podrobnejše analiziral.

Povzem am o vsebino poročil in 
diskusije na občnem zboru.

V poročilih je  razvidno, da so 
vsi tr ije  sind, odbori im eli sko
ra j enake naloge kot so: orga
nizacija sestankov kolektiva, na 
katerih  so se pojasnevali različ
ni dokum enti in  ukrepi v  pod
je tju , organizacija izletov, k rvo
dajalsk ih  akcij, obisk bolnih so
delavcev, problem i proizvodnje 
itd. Vsi sind, odbori so tesno so
delovali z DE in obratovodstvi.

Zaradi zanimivosti poročila 
sind, odbora livarne valjev ob
javljam o nekaj odlomkov, ki bo
do verjetno zanim ali kolektiv že
lezarne.

Ko sind, odbor ocenjuje svoje 
delo v m inulem  obdobju, je  ugo
tovil, da bi bilo delo sind, od
bora bolj uspešno, če bi se n je
govi predstavniki lahko udele
ževali vseh sej, ki jih  je  sklice
val tovarniški odbor sindikata. 
Sej se ni bilo mogoče udeleže
vati, ker so bile v večini prim e
rov sklicane med delovnim  ča
som. Delovno mesto pa ni mo
goče zapustiti kadarkoli. Poleg 
tega pa sta  delavska sveta obeh 
livarn  na skupni seji sprejela 

: sklep, da se predstavniki livarn  
m ed delovnim  časom ne morejo 

(N adaljevanje na 4. strani)

Proizvodnja v decembru

Nov sindikalni odbor 
kovinske enote



NOV SINDIKALNI ODBOR KOVINSKE ENOTE
(N adaljevanje s 3. strani) 
udeleževati sestankov, ki niso 
strogega proizvodnega značaja.

V začetku avgusta lani je  bila 
v  livarn i I težka obratna  nezgo
da, ki je  zahtevala življenje tov. 
S latav  Ivana, teže pa so bili po
škodovani še tr ije  delavci. Sind, 
odbor je  skrbel, da so ponesre
čence v bolnici obiskovali vsak 
teden dvak ra t in  jim  dali skrom 
no darilo. Sind, odbor livarne I. 
je  na občnem  zboru izrekel za
hvalo vsem, ki so pomagali po
nesrečencem  m oralno ali m ate
rialno. K olektiv livarne I se je 
odpovedal izletu. V ta  nam en 
določena denarna sredstva pa je 
v celoti nam enil poškodovanim. 
K ljub velikem u tru d u  in denar
nim  sredstvom , ki so bila dana 
za pomoč poškodovanim, je  bilo 
©paziti neenak odnos do poško
dovanih in  dvotirnost p ri skrbi 
za poškodovane, je  rečeno v  po
ročilu sind, odbora.

O p rek in itvah  dela v  nekate
rih  obratih  pa poročilo navaja:

V lanskem  letu  je  v posamez
nih obratih  prišlo do k rajših  ali 
daljših  prekinitev  dela. V na
šem obratu  do daljše prekinitve 
dela ni prišlo, s tem  pa ni reče
no, da so bili v našem  obratu  
duhovi m irni in da smo soglaša
li z vzroki, ki so dovedli dp pre
kin itve dela. P rav  tako  nismo 
odobravali načina reševanja pro
blemov, kateri so povzročili ne
ljube dogodke. P ripom nim  naj 
še to, d a  je  tovarniški odbor 
sind ikata ob prek in itvah  dela 
deloval preveč sam ostojno in de
klarativno, te r  brez vednosti ve
čine članov sindikata. Danes so 
vzroki in  posledice prekinitev  
dela že znani, vendar moramo 
ugotoviti, da še ni b ila  podana 
enotna politična ocenitev situa

cije, ki bi bila izhodišče za spre
jem  potrebnih ukrepov.

Da bi se v bodoče izognili po
dobnim  situacijam , bi po m ojém  
m nenju m orali napraviti nasled
nje:

1. Člani ZK in sind, funkcio
narji te r  strokovna vodstva bi 
morali pravočasno odkriti, kaj 
delavce tare, kaj ne razum ejo  
ali ne vedo v zvezi z na jrazlič
nejšim i ukrepi gospodarjenja 
in uprav ljan ja . O rganizirati bi 
morali pojasnjevanje ukrepov, 
katere naj bi tolm ačili tisti, ki 
so ukrepe sprejeli.

2. U prava podjetja, tovarn išk i 
odbor sindikata in  kom ite ZK 
bi m orali naprav iti analizo vzro
kov, ki so izzvali p rek in itve  de
la, ob tej analizi pa je  treb a  po
staviti vp rašan ja  organom  u- 
p rav ljan ja , če so lahko na vodil
nih m estih tisti člani kolektiva, 
ki stalno iz sebičnih in teresov  
širijo  neresnične ali polresnične 
govorice o gospodarjenju  in  s ta 
n ju  v podjetju , ne vidijo  pa svo
jega osebnega dohodka, ki p re 
sega povprečje v podjetju .

3. Č lanom  kolektiva, ki niko
m ur ne verjam ejo, n ikom ur ne 
zaupajo in  z ničem er niso zado
voljni, vse pa vedo o delu v ra 
ta rja , d irek torja , repub liške in  
zvezne uprave, svoje delo pa za
nem arjajo , jim  je  treb a  javno 
povedati, da v našem  podjetju  
nismo zadovoljni z n jihovim  de
lom in obnašanjem .

V odja a tiva  ZK kovinske eno
te  je  seznanil občni zbor s svojo 
politično ocenitvijo prek in itev  
dela v livarn i II in  se glasi:

Zaradi tega, ker vse do danes 
ni bila izdelana enotna ocena 
prek in itve dela v  livarn i II dne 
13. 10. 1969, daje ak tiv  ZK ko
vinske enote sledečo oceno:

POVODI ZA PREKINITEV:
1. neposreden povod je  dala 

uprava podjetja, k er ni niti po
skušala odgovoriti na vprašanja, 
ki so bila postav ljena n a  se
stanku  s p redstavniki kolektiva 
dne 11. 10. 1969, do dogovorje
nega roka, to je  do 12. u re dne 
13. 10. 1969.

2. V situaciji, ko so vsi trd ih , 
da p rim an jku je  d en a rja  za pla
če, so bile netak tno  izplačane 
razm erom a visoke prem ije.

3. Na trgu so se p rav  tak ra t 
dvignile cene nekaterim  važnim  
življenjskim  artiklom .
VZROKI ZA PREKINITEV:

1. G lavni vzrok je  bilo napač
no prikazovanje rezultatov dela 
kolektiva livarne II. P reselitev 
v nov obrat je  b ila forsirana, 
k er se je  želelo, da bi nov obrat 
čim prej dal svoj prispevek k 
dohodku podjetja. V začetku so 
v novem obratu  delovale le o- 
snovne naprave, m anjkalo je  
pripomočkov, skladišč za suro
vine, precej časa ni bilo plina. 
Delavci so vlagali ogrom ne na
pore, da je proizvodnja zelo h i
tro  stek la te r  da so m noge te 
žave odpravile. K ljub tem u im a 
obrat še danes nekatere po
m anjkljivosti, ki bi jih' bilo tre 
ba odstran iti za nem oteno delo 
obrata.

K ljub tem u, da obrat ni bil 
dokončan in to re j kolektiv up ra
vičeno ni mogel dosegati želje
nih rezultatov, so bila dana šir
šem u kolektivu po luradna to l
m ačenja, da im a obrat vse po
goje za delo, vendar si prem alo 
prizadeva dosegati boljše rezul
tate. T aka to lm ačenja so posta
v ila  kolektiv livarne II v neena
kopraven položaj nasproti osta
lim  obratom , ki so varno hodih 
brez izrednih  naprezanj po že 
sta ri u trjen i poti. V teh  obratih  
se je  utrd ilo  prepričan je , da no
va liv a rn a  res nič ne dela; p ri
šlo je  do m edsebojnih očitanj.D e
lavci nove livarne so mogli pri-

Novitete v strokovni
SPLOŠNI tehniški slovar. I. del. 

A-O, L jub ljana, 1962.
SPLOŠNI tehniški slovar. II. del. 

P -2 , L jubljana, 1964.
ČERNE B.: N auka o toplini. Izd. 

»Tehnička škola,« Zagreb 1969. 
0200

M ETANO VIČ D.: Splošna elek
tro tehnika. II. del. S tro ji in 
m eritve, U niverza v L jubljani, 
1969. S-0201

PROLOVSKII P. A.: K rom ato
g rafija  gazov. Izd. »Nedra« 
Moskva, 1969. 0204

KOĆO V. S. : Term ičeskie peči s 
relikovim  podom. Izd. »Teh
nika« Kiev, 1969. S-0199

ŠINKOVEC Janez: Delovna raz
m erja. Obrazci kadr. službe,

1969. 0203
BERTONCELJ Ivan. : M etode de

la  p ri in fo rm iran ju  in preda-

m erja ti delo z delom sodelav
cev v drugih obratih  te r  so bili 
zaradi napačnih ocen zelo p riza
deti. To je  prišlo prvič do izraza 
na sestanku DS obeh livarn, ki 
pa ni prinesel bistvenega izbolj
šanja.

2. L ivarna II te r  v zvezi z njo 
tudi d ruga dva obrata, so im eli 
pred prek initv ijo  iz meseca v 
mesec naj nižjo vrednost točke v 
podjetju , k a r je  _ zaradi prej 
om enjenih vzrokov ljudi revol
tiralo.

3. V obratu  liva rna  II je  v  za
četku oktobra, k ljub  očitani ne
delavnosti, začelo prim anjkovati 
dela za stroje. U kinjena je  bila 
druga izm ena, delavci s strojev 
so bili razporejeni na delo v  či
stilnico. M edtem je kom ercialna 
služba zatrjevala, da je  dela do
volj, k a r  je  ljudi begalo. Pozneje 
se je  izkazalo, da so bile trd itve  
službe netočne.

4. DS enote livarne II je  na 
več zasedanjih  zahteval, da se 
poda analiza vzrokov nepresta
no rastoče izgube. K ljub ob lju 
bam  ustrezen odgovor do danes 
ni bil podan.

5. L jud je  v livarni so opazili 
porast vrednosti točke v m e ta 
lu rški enoti potem, ko je p rek i
n ila delo in  so pričakovali, da 
bodo s p rek initv ijo  dela v svo
jem  obratu  dosegli podoben re 
zultat.

A ktiv ZK kovinske enote 
sm atra, da je obravnavana p re
kin itev  lep prim er, kako naj ne
bi d iskrim in irali posam eznih ob
ratov, saj se posledice največ
k ra t kažejo v nejevolji ljudi, u- 
padan ju  delavnosti, v še slab
ših rezu lta tih  dela te r  v  naza- 
upan ju  v vodstvo.

Ing. Barborič — vodja kovin
ske enote je  seznanil občni zbor 
z družbenim  planom  za leto 1970 
in reorganizacijo, ki je še v teku. 
Tov. Potočnik pa je  rezi m ira i 
delo delavskega sveta v obdelo- 
valnici valjev.

tehnični knjižnici
vanju . D elavska univerza v 
L jubljan i. 1969. S-0202 
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»Tehnička knjiga« Beograd, 
1958. S-0206

ČUKIĆ S lavom ir: Užad i lanci, 
n jihova prim ena za p ren a
šan je  te re ta . Izd. »Tehnička 
knjiga« Beograd, I960. S-0209 

IVKOVIČ B.: P ro jek tovan je us- 
lova eksploatacije ALATI u 
obradi m etala glodanjem . 
»Tehn. knjiga« Bgd. 1967. 
S-0210



M l a d o s t n a  vo l j a  in odločnost
Z letne konference mladinske 

organizacije
Na letn i konferenci konec de

cem bra so mladi iz naše žele
zarne položili obračun dela ^č 
lanskem  letu in  si zastavili nove 
naloge, energično, kakor je  to 
m ladim  lastno.

Ugotovili so, da si je  del m la
dine prizadeval poživeti družab
nost in  izvrševati naloge, ki sto
jijo  pred  našo mladino, da so v 
mnogočem uspeli, da pa zaradi 
objektivnih  težav in — priznaj
mo, zaradi nedelavnosti enega 
dela m ladih, niso uspeli izvršiti 
vseh nalog, saj zahteva tako de
lo enoten nastop in združitev 
vseh sil. Zelo lepo so sodelovali 
s sindikatom  pri železarni, z 
JLA  in m ladinsko organizacijo 
v drugih železarnah in v celj
skih podjetjih . Opazili so, da 
kadrovska politika ni povsem 
ustrezna in  bi bilo treba  mero
dajn im  dejavnikom  pomagati, 
da se m ladim  omogoči boljša 
afirm acija. Škoda je, da veliko 
m ladih in  sposobnih zapušča 
podjetje. Opaziti je, da se mladi 
ne m orejo ujeti v  korak z de
lom in nalogam i v podjetju, ker 
se jim  'za to ne nudi dovolj p ri
ložnosti in  pomoči. N ekateri se 
bojijo, da bi jih  m ladi sčasoma 
spodrinili in se zato ne zm enijo 
za tegobe mladih, rajši vidijo, 
če se m ladi umikajo,' odhajajo.
V sam oupravnih  organih je  p re
malo m ladih, vpliv m ladih ni 
opazen. Opaženo je  bilo, da ne
kateri m ladi kom unisti ne delu
jejo, kot bi bilo pričakovati in 
kot je  dolžnost m ladih korryi- 
nistov. S plačevanjem  članarine 
še zdaleč ni vse opravljeno. V 
preteklem  letu je  bilo malo m la
dih spreje tih  v Zvezo kom uni
stov. D ejavnost ak tiva napred
nih žena je  b ila neopazna. Še o 
svojih problem ih, o problem ih 
zaposlenih in ostalih žena ne go
vore, kakor da tak ih  problem ov 
ni in  da se ne bi mogli s skup
nimi prizadevanji reševati.

K om isija za šport, ku ltu ro  in  
rekreacijo  je svoj program  z 
uspehom  izvajala, čeprav je  po
m an jkan je finančnih sredstev 
oviralo še boljše delo. P rav  lepo 
je  potekalo športno srečanje 
m ladih s celjskega območja, u- 
speh je  zadovoljil m lade m eta
lurge, gradbince in pripadnike 
šol te r  JLA. Tako so prim erno 
počastili 50-letnico SKOJ, ZK in 
sindikatov. Tudi na nogometnem 
tu rn irju , ki ga je  p rired ila  m la
d ina C inkarne, so naši m ladi no
gom etaši dosegli lep uspeh, p r
vo m esto v svoji skupini in d ru
go m esto v skupnem  plasm anu.
V m aju  so sodelovali na tu rn ir 
ju  m alega nogometa, organizira
nem  po občinski konferenci. Po
m agali so tudi pri organizaciji 
rokom etnega tu rn irja .

Na večer pred  1. m ajem  so s 
p ripadnik i JLA  kresovali pri

V runčevem  domu, ob izvajan ju  
ku ltu rnega program a. V m aju 
so se s svojo četo udeležili po
hoda po poteh XIV. divizije, ki 
g a j e  organizirala Osnovna šola 
v Štorah. V drugi polovici m aja 
so povabili pripadnike JLA  na 
ogled železarne in pogovor s 
predstavniki družbeno-političnih 
organizacij in  sam oupravnih or
ganov.

Ta kom isija je  organizirala za 
zaključek uspešnega delovanja 
izlet v  Ravne, ogled železarne, 
potem  kopanje v novem bazenu, 
po kosilu izlet v planinski dom 
pod Uršljo. Tega izleta so se u- 
deležili tudi slušatelji livarske 
šole za odrasle pri Izobraževal
nem  centru  naše železarne.

Zdaj razpolaga m lad ina Š tor 
s klubskim i prostori v k u ltu r
nem  domu in zaželjeno je, da bi 
se te  možnosti oddiha in  k u ltu r
nega razvedrila v čim večji meri 
posluževala.

Veliko program iranih  akcij pa 
so se m orali odreči zaradi po
m an jkan ja  denarja.

Za dosežene rezu ltate  gre p r i
znanje tistim  mladincem , ki so 
se res žrtvovali, da je  bilo toli
ko uspešno opravljenega dela, 
sindikalnem  odboru, vodstvu 
podjetja  in vsem organom, ki so 
pripomogli, da so navedene ak
cije uspele.

Takoj v  začetku le ta  je  treba 
sklicati sejo in  se pogovoriti o 
vključevanju  m ladih v  Zvezo 
kom unistov, o delu m ladih  ko
m unistov v m ladinski organiza
ciji, organih sam oupravljanja, 
v  sindikatu  vin v drugih organi
zacijah in  društvih. O rganizirati 
bo treba sem inarje, na katerih  
bi se pogovorili o načinu dela 
m ladih. Predvsem  pa bo treba 
gledati, da pridejo na delovna 
m esta v podjetju  lju d je  z u- 
strezno kvalifikacijo  in  da se jih  
podpre pri uvajan ju  v delo in 
nadaljn jem  uveljav ljan ju , zlasti 
p ri nadaljn jem  strokovnem  in 
politično-ekonom skem  izpopol
njevanju . Posebno pozornost bo 
treba posvetiti tistim  m ladim , ki 
so že zastrupljeni z miselnostjo, 
da je  najbolje delati tam , k je r 
se izplača, ozirom a za delo tudi 
plača. Pasivnost m ladih je  treba 
odprav ljati in  odpraviti. To pa 
bomo dosegli z dobrim , skrbno 
izbranim  in izvajanim  progra
mom dela v klubu, s prav iln im  
pristopom  k m ladim  in  s skrbjo, 
da se jim  odprejo oči, da se jim  
pove, kaj se od m ladih  v  pod
je tju  in  v družbeno — športnem  
— zabavnem  delovanju pričaku
je, da pa se jim  obenem ' p rika
že, kaj lahko oni v p rim eru  kon
struktivnega dela pričakujejo, 
kakšno perspektivo si lahko u- 
stvarijo  ob pomoči sodelavcev in  
družbe. Čisti računi, dobri p ri
ja telji. Seveda pa se od m ladih 
pričakuje več m ladostnega pole
ta, idealizm a in vsestranskega 
delovanja.

M ladina im a v  načrtu  več so
delovanja v sam oupravnih orga
nih, v sindikatu, TVD Partizanu, 
dalje  z JLA, šolami na celjskem  
območju, p ri organiziranju  pro
slav, ki so letos predvidene, so
delovanje pri teh proslavah, pri

Običaj je, da ob koncu vsa
kega leta dajem o obračun za 
razne akcije izvršene tekom  leta. 
Zato je  prav, da tud i krvodaja l
ci izvemo, kakšen uspeh je  bil 
doseženi lani. A kcija za krvoda
ja lstvo  je tra ja la  skozi vse leto, 
od tega so bile organizirane tri 
masovne akcije, mnogo pa je b i
lo tudi prim erov, ko so šli posa
m ezniki na odvzem krvi v 
Celje. P rip rav ljenost naših de
lavcev, da pom agajo bolnim  s 
sredstvom, ki ga ni moč z niče
m er nadom estiti, ni tako rekoč 
izum rla, nasprotno se vsakokrat 
p rijav ljajo  novi, predvsem  m la
di ljudje, ki so prip rav ljen i d a 
rovati kri.

Skupno se je  lansko leto v na
šem kolektivu prijavilo  330 k r 
vodajalcev, od katerih  je  bilo iz 
zdravstvenih razlogov 17 odklo
njenih. P reostalih  313 krvoda
jalcev je  darovalo skupaj 103,12 
1 krvi, Ta količina krvi pa ni 
zadostovala niti za potrebe ene 
težje nesreče v  našem  kolekti
vu. Za 96 kom pletov krvne 
plazm e in 20 .litrov sveže krvi, 
ki je bila ob tej priliki porab
ljena, je  bilo potrebnih  350 krvo
dajalcev, k ri pa je  ob tej priliki 
darovalo 85 članov kolektiva. Za 
vse ostale p rim ere nesreč z tež
jim i poškodbami, katerih  je bilo 
v  našem kolektivu k ar precej 
in  za težje p rim ere družinskih 
članov naših-delavcev, pa je mo
ra la  transfuzijska postaja Celje 
preskrbeti k ri iz drugih virov.

oblikovanju in  izvajan ju  ka
drovske politike; še in  še bi 
lahko našteli, k je vse bodo ra
di sodelovali, če bodo organi
zacije in društva v Š torah in 
v  Celju imele posluh za dobro 
voljo in  odločnost mladih.

V ilustracijo  naj služijo na
slednji podatki: transfuzijska 
postaja v Celju je zbrala skupaj 
1.444 litrov  krvi, od tega samo 
V celjski občini 905 litrov. Za 
potrebe celjske bolnišnice so po
rabili 1.147 litrov krvi, 297 lit
rov  pa je  bilo predelano v  krvno 
plazmo. Za suho plazmo so po
rabili 600 litrov krvi in  znaša 
torej p rim an jk lja j za več kot 
300 litrov, katero  je  bilo treba 
dobiti od drugod. Ti skopi podat
ki nam  jasno povedo, da bomo 
m orali tudi v  bodoče še bolj za
vestno pomagati tistim , ki so 
naše pomoči najbolj p o treb n i 
k a jti ju tr i bomo lahko mi po
trebni njihove pomoči.

K om isija za krvodajalstvo bo 
tud i v letošnjem  letu organizi
ra la  dve masovni, po potrebi pa 
občasne akcije. Posamezni k rvo
dajalci pa lahko oddajo kri vce lj- 
ski transfuzijsk i postaji vsak to
rek  in  četrtek v dopoldanskem  
času. A peliram o na vse dosedanje 
krvodaja lce in  vse tiste, ki iz: 
zdravstvenih razlogov lahko da
ru je te  kri, da se tem u vabilu  od
zovete. P rav  tako zaupam o w 
priprav ljenost vodstva posamez
nih obratov in  sindikalnih od
borov, da bodo ob zavesti nuj
nosti m edsebojne pomoči po
magali kom isiji pri organizaciji 
k rvodajalskih  akcij. Poziv za so
delovanje v  krvodajalstvu  naj 
pride do slehernega člana ko
lektiva.

Komisija za krvodajalstva

Krvodajalstvo v preteklem letu



Pišek ing. Alojz s p o t i  p o  Č e š k i
Seveda je  tok teh rem ontov 

p lansk i in  se dodajajo še. pomoči 
iz cen traln ih  delavnic in  iz po
gonskega vzdrževanja te r  even
tua ln ih  tu jih  firm . Kot štabna 
služba pri centralni službi vzdr
ževanja je  še tehnični odsele s 
svojim i inspektorati za gradbe
ništvo, žerjave, m etalurške peci, 
m azalno tehniko, antikorozijo 
itd.

N adalje je  v sklopu štabne 
službe še ekonomski odsek s 
svojo plansko službo, kalkulaci
jam i, ekonomsko analizo, razvo
jem  organizacije in racionaliza
cijo dela.

Pogled na visoke peči

m u prilagajajo  sedaj rezervne 
dele. Im ajo res moderno skladi
šče rezervnih delov rešena s sta- 
lažam i do višine 6 m. Nad tem  
pa vozi specialni žerjav, ki lah
ko pride s svojimi vilicam i prav  
v vsak predal. Skupaj z v ili
cami potuje tudi žerjavovodja 
tako, da im a točen pregled nad 
vsakim  delom, ki ga prinese ali 
odnese. V elja tudi pripom niti, da 
im ajo izredno bogato zalogo re 
zervnih delov, predvsem  pa 
sklopov. Veliko pozornost po
svečajo vzgoji stro jn ikov raz
ličnih profilov. Izhajajo  iz p red 
postavke, da naj bi im el vsak

železarne v Trincu

K ot v  T rincu je  tud i tu  zelo 
močno razv ita  dispečerska služ
ba, ki p redstav lja  za vsak pogon 
ali im enovano tovarno celo ra 
dijsko postajo.

Dobro im ajo vpeljano prakso 
preventivn ih  pregledov saj npr. 
ysake 10 dni plansko ustavijo 
posam ezne valjčne proge za ca. 
12 u r k je r najnu jnejše  pregle
dajo in  popravijo  tako, da ne 
tei bilo nenadnih  izpadov, če- 
p ra v .se  jim  tudi pojavljajo . P ri 
n jih  nam reč tudi v a lja rn a  dela 
nepretrgom a in so ti pregledi v 
norm aln ih  delavnikih začenši ob
6. u ri in  seveda plajasko določe
no, k je r je  organiziranih veliko 
število  ljudi. Pogonski delavci 
pri popravilih  in  zlasti rem ontih 
tudi sodelujejo občasno pa si 
izposodijo še vojake za nujno 
pomoč.

Poleg stro jne  delavnice v sa
mih K unčicah im ajo še eno svo
jo tovarno  za izdelavo rezervnih 
delov, ki im a 425 delavcev in 
je  dislocirana. Im ajo  nam reč 
precej težav z rezervnim i deli 
in  im ajo  p rav  zarad i tega v  ta 
nam en postavljeno posebno služ
bo, ki jé  šla celo n a  razdelitev 
rezervn ih  delov na skupinsko 
ali g rupno tehnologijo. V ta  na
m en so izdelali poseben katalog 
za skupinsko tehnologijo in  te 

osnovni poklic zlasti so rigoroz
ni pri žerjavovodjih.

Poleg osnovne plače im ajo  še 
prem ije, ki so seveda variab ilne  
in  pretežno odvisne od dosežene 
proizvodnje. P rem ije  so seveda 
lahko precej visoke — tudi do 
80 %  od osnovne plače. Vodilni 
pa im ajo pravico te  p rem ije  n a
vzdol ali navzgor korig ira ti za 
enventualno nedisciplino in po
dobno.

K er je  Železarna K unčiče iz
redno močno razv ita  v  uporabi 
elek tronsk ih  računaln ikov  sem 
se zanim al kako daleč so z 
m režnim  p lan iran jem  v  vzdrže
vanju . Z m režnim  p lan iran jem  
so začeli že pred  petim i leti, 
vendar v začetku niso im eli do
sti uspehov k ar je m anj a li več 
norm alno. Izvedli so že nekaj 
večjih  rem ontov in  rekonstrucij 
po tem  načinu p lan iran ja , sedaj 
p rip rav lja jo  p lan  za generalno 
rekonstrukcijo  visoke peči, ki 
naj bi tra ja la  približno 70 dni, 
zaposlenih pa bo okrog 1200 de
lavcev. A ngažirane bodo razne 
firm e. Predhodno p a  bodo izve
dene vse prip rave tako, da bo 
v tem  času potekala v glavnem  
montaža.

M nenja so, da je  za velike ob
jek te  mrežno p lan iran je  neob- 
hodno s tem, da gre računski

del in tudi ostalo skozi računal
nike.

Na koncu še nekaj njihovih 
dobrih rešitev, ki bi se dale tudi 
v našem podjetju vpeljati in bi 
bile izredno koristne.

— Nepretrgoma delajo na do
polnjevanju cenikov del tako, 
da imajo približno 50% del že 
zajetih v cenikih.

— Vzdrževalna služba razpo
laga z ogromno mehanizacijo in 
imajo zlasti ui-ejene transportne 
poti in prevoz po njih s special
nimi cestnimi vozili — ročnega 
transporta ni opaziti.

— Imajo specializirano skupi
no. za zamenjavo elektromotor
jev, sestavljeno iz električarjev, 
ključavničarjev in tesarjev. Za 
nemoteno delo te skupine pa 
skrbi veliko moderno urejeno 
skladišče elektromotorjev.

— Sistematsko plansko pre
ventivno vzdrževanje je njihov 
osnovni cilj.

— Tam kjer so imeli ozkotirni 
transport so ga povsem izločili  ̂
ker je bilo stanje nevzdržno.

— Parne lokomotive so zame
njali z Diesel in Diesel z električ
nimi. i

— Lokomotive in vodstvo pro
meta je povezano z brezžično 
zvezo.

— Oskrba in priprava mate
riala, je v skladišču zelo dobro 
urejena — skladišče razreže in 
pripravi material po kosovnih 
seznamih.

— Skladišča rezervnih delov 
so moderno in zelo smotrno ter 
dobro evidenčno urejena.

— Evidenca in cikli popravil 
so izredno dobro vodeni.

— E lektronske teh tn ice na 
žerjav ih  so pri n jih  že precej 
norm alen pojav — odpade vsako 
vm esno teh tan je  in prekladanje.

— Vse večje Livne ponovce že 
od 5 ton navzgor vlivajo žer- 
javovodje sami normalno s po
močjo pomožnega dviga — ima-

Koatrolna postaja visoke

jo  pa zato izreden občutek, k a r  
jim  je  dala praksa.

Da bi dobil bralec boljši preg
led nad  današnjim  stanjem  če
škoslovaških železarn še nekaj 
splošnih podatkov:

Češkoslovaška im a zelo dober 
prem og za m etalurški koks, ni
m ajo pa kvalite tne železne rude, 
ki jo m orajo pretežno uvažati. 
P rav  to pa jih  vodi k dejstvu, 
da na uvoženi rudi nim a sm isla 
razviti množično proizvodnjo o- 
b ičajn ih  železarskih proizvodov. 
Č eprav so po vojni skoraj š tir i
k ra t povečali predvojno proiz
vodnjo, razv ijajo  danes special
ne in  visokokvalitetne vrhunske 
proizvode jek larstva  in v a lja r-  
stva, s katerim i nastopajo tudi v 
veliki m eri na svetovnem  trgu.

Da bi zagotovili svoje velike 
po trebe po rudi so se kljub  od
daljenosti naslonili na neizčrp
ne zaloge rude v Sovjetski zve
zi. O rientirali so se na rudarsk i 
bazen K rivoj Rog, ki sodi m ed 
največje na svetu in  k je r kaže, 
da rude ne bo nikoli zm anjkalo. 
N jegova nahaja lišča se raztezajo 
na več kot 100 km. P ridobivajo 
jo pa na dnevnih kopih in  tudi 
globoko pod zemljo, k je r je  n a j
kvalitetnejša.

V okolišu teh rudnikov obra
tu je jo  velike sovjetske železarne 
z orjaškim i plavži, ki sodijo m ed 
največje na svetu, saj dajejo tu 
di 5000 t  surovega železa dnev
no. Poleg tega pa jim  ru d e  ne 
zm anjka te r  jo zato dobavljajo  
v  velikih količinah tudi češko
slovaškim  železarnam.

Z nam enom , d a  bi se čimbolj 
prib ližali tej rudi, so na češko
slovaškem  km alu po vojni izde
lali velikanski p ro jek t za g rad
n jo  železarne v vzhodnem delu 
Slovaške v bližini Košič. P rvo t
ni gigantski p ro jek t so kasneje 
m alo revidirali, k ljub  tem u pa 
bo železarna v  Košicah, ko bo 
povsem  zgrajena s svojimi 4 m i- 

(N adaljevanje na 7. strani)

peči v  železarni v Trincu



S P O T I  P O  C e S K I
(N adaljevanje s 6. strani) 
lijoni ton jek la na leto največja 
in hk ra ti najm odernejša v  d rža
vi. Po osnovnem konceptu bo ta  
specializirana železarna Nam e
njena predvsem  proizvodnji ta n 
ke pločevine za potrebe avtom o
bilske in ostale industrije. R a
zen tega uvajajo  v tej železarni 
proizvodnjo varjen ih  jeklenih 
cevi največjih  dimenzij za grad
njo cevovodov za nafto  in  plin. 
Železarna Košiče je  prva, ki 
proizvaja v  Češkoslovaški jeklo 
v konvertorjih , po licenci av 
strijske železarne VÖST iz L in
za. P rednost te  železarne vidijo 
tudi v tem, da se bo lahko oskr
bovala z zem eljskim  plinom  iz 
velikega plinovoda, k i ga gradi 
Sovjetska zveza iz Ukrajine' p re
ko Češkoslovaške proti zahodu.

Za železarno Košiče je v p ra 
šan je preskrbe z rudo prim erno 
rešeno, m ed drugim  s tem, da 
so od sovjetske m eje do železar
ne zgradili železniško progo s 
sovjetsko širino tirnic. Na ta  n a
čin J a h k o  dovažajo rudo brez 
p rek ladan ja  s 100-tonskimi spe
cialnim i vagoni. Težji pa je do
voz sovjetske rude do ostalih 
češkoslovaških železarn. Že do 
Košič je  treba dovažati rudo na 
oddaljenost 1500 km, do ostalih 
železarn na področju Češke pa 
se ta  razdalja  še znatno poveča. 
Zato je  razum ljivo, da proučuje
jo, kako bi po naj bližji in n a j-  
cenejši poti oskrbovali ostale že
lezarne z rudo iz čezmorskih de
žel, kakor to v rastočem  obsegu 
delajo druge evropske železar
ne.

Eno teh  možnosti vidijo  v do
vozu brazilske rude čez speciali
zirano luko za rudo v Bakru, 
zlasti če bi uvoženo rudo. že v 
luki predelali in  p ripravili za 
vsip v  plavže. N a uvoz rude iz 
čezm orskih dežel so mislili že 
ta k ra t ko so zgradili in v k lju 
čili v češkoslovaško trgovinsko 
m ornarico prvo veliko ladjo za 
prevoz rude z nosilnostjo 40.000 t  
ki je  dobila im e po njihovem  že
lezarskem  kom binatu »Vitkovi- 
ce.-« Ta lad ja  je  p rv ič  vp lu la v 
našo bakarsko luko le ta  1967.

Pod takšnim i pogoji je  razum 
ljivo, da se češkoslovaško žele
zarstvo po vojni ni razvijalo v 
sm eri m nožične proizvodnje obi
čajnega trgovskega jek la am pak 
je  šlo na .pot specializacije. To 
po trju je  proizvodni program

naj večje, šele po vojni zgrajene 
železarne, Nova h u t K lem enta 
G ottw alda Kunčiče pri Ostravi 
o čem er je  bilo v  sestavku po
sebno govora. Ta železarna se 
zlasti posebno postavlja ob bok 
najstare jši in svetovno znalhi 
valjarn i brezšivnih cevi železar

ne Chom utov v  zahodni Češki.
Posebno m esto v  češkoslova

škem  železarstvu in  zlasti tudi 
v izvozu zavzema znana žele
zarna in  tovarna strojev Vitko- 
vice, ki s svojim i 47.000 delavci 
sodi med največja podjetja v 
državi. To najsta re jše železarsko

podjetje, ki so ga po vojni še 
razširili slavi 140-letnico obsto
ja  in  je prepleteno s svojimi po
goni po celi Ostravi.

Ta železarna uživa velik u- 
gled širom  po svetu, zlasti po 
izdelavi najtežjih  strojev in ko
van ih  izdelkov. Posebno so spe
cializirani za kovanje težkih gre
di za ladijske motorje, ki jih  do
bavljajo  tudi našim  ladjedelni
cam.

Zelo velik ugled v tu jin i im a 
po svojih specialnih vrstah  ple
m enitega jekla tudi znana žele
zarna »Poldi«, ki zadovoljuje 
najzahtevnejše kupce v  tujini.

Skrb za kvaliteto im a pri če
škoslovaških železarjih globoke 
korenine, v  povojnem obdobju 
pa se kaže še podvojeno priza
devanje tekm ovati v m ednarod
nem  m erilu  s pomočjo znan
stveno raziskovalnih institutov 
in  razvojnih laboratorijev pri 
podjetjih.Stanovanjsko naselje v T rinca

Pestra dejavnost TVD Partizana'-Kovinarja
Na delovni konferenci TVD 

Partizana-K ovinarja  smo lahko 
sledili podrobni oceni dela v 
preteklem  enoletnem  obdobju, 
seznanili pa smo se lahko tudi 
o težavah, ki ovirajo boljše de
lo. Iz poročila predsednika d ru 
štva tov. F ran ja  K avke smo raz
brali, da k a rak teriz ira la  p riza
devanja društva razen že znanih 
naporov v  sekcijah, predvsem  
dva dokum enta. Eden je  p rav il
nik o sam oupravljanju  v  d ru 
štvu, drugi pa s ta tu t društva, ki 
poleg zakonskih predpisov dolo
ča tud i notranjo  ured itev  d ru 
štva na načelu sm otrne organi
zacije dela in  hotenj p ripadn i
kov društva v telesno-kulturnem  
delu in  razvoju te  družbeno sa
m oupravne celote.

Vsi napori v  delu so šli v sm e
ri doseganja takih  oblik dela, ki 
bi v danih pogojih p rispeva le 'k  
naprednejšem u delovanju, tako 
funkcionarjev v sekcijah in  vod
stvu društva, kot strem ljen ja 
vseh aktivnih  članov. Vsa ta  ho
ten ja  pa večkrat niso izvedljiva, 
delo je ponekod samo na pol o- 
pravljeno, ker se zaenkrat vsa 
dejavnost odvija na podlagi ope
rativnega plana, to je  enoletne-

. ga načrta  delà. Potreben bi bil 
načrt perspektivnega razvoja 
društva vsaj za dve, ali pet let. 
K er pa je  stalno prisotno po
m anjkanje m aterialn ih  sredstev, 
je  obenem prisotna tudi bojazen 
o nesm iselnem  načrtovanju  za - 
daljše obdobje. Tak način dela, 
to  je  standardno ponavljanje o- 
perativnih  načrtov, pa zavira re 
sen napredek in škoduje kako
vosti in  ne nazadnje tudi obsež
nosti dela. O tem  razglabljajo  
tudi na v išjih  forum ih, pa ne v i
dijo drugega izhoda, kot v m a
terialn i k repitv i te  dejavnosti 
in enakem  vrednotenju  telesne 
ku ltu re  z ostalo družbeno dejav
nostjo.

Celjska občina je  med tistimi 
občinami, ki daje za razvoj te 
lesne ku ltu re  in  športa znatna 
sredstva Tako so za leto 1970 ta  
sredstva za 11 %  v išja  kot v  lan
skem  letu. P ri razdelitvi sred
stev pa se predvsem  upoštevana 
osnovna te lesno-kulturna dejav
nost in  kvalite ten  šport. V tem  
proračunu im ajo partizanska 
društva vidno mesto, toda pri 
izredno razvejani športni dejav
nosti v občini ostane lonček, p ri
stavljen  za finančna sredstva,

napol prazen, potrebe so večje 
kot pa dodeljena sredstva.

V preteklem  letu je  prejelo 
društvo posebno pomembno p ri
znanje, Bloudkovo plaketo in de
narno nagrado (5.000 novih di
narjev). To priznanje pa je  obe
nem  obveznost funkcionarjev 
d ruštva  in vsakega aktivnega 
člana, da podvojijo napore za 
izboljšanje dela in doseganje še 
boljšh uspehov v vseh sekcijah. 
Eno pa je jasno: ob sedanjih 
pogojih in pri sedanjem  stanju  
sta v prihodnjem  obdobju mož
ni samo dve izhodišči, — na- 
daln ji napredek ob jačanju  m ate
rialne osnove, ali pa stagnacija 
in  propad posameznih panog de
javnosti, da bi se obdržale in  iz
boljšale ostale. P red  10 leti 
zgrajeni in s potrebnim  inven
ta rjem  oprem ljeni objekti danes 
ne omogočajo več vadbe, tren in 
gov in  rekreacije v tisti obliki, 
kot jo danes zahteva razvoj te 
lesne ku ltu re  in  športa. Za vad
bo in  treninge so vedno bolj u- 
poštevani in  angažirani profe
sionalni kadri, ki s potrebno 
strokovno izobrazbo boljše vodi
jo in dosegajo potrebno kvali
teto  ne samo pri vrhunskih  
športnikih in  ekipah, temveč tu 
di pri rekreaciji članstva in  de
lovnega človeka. To pa niso več 
problem i društva samega, tem 
več vseh ljudi v  Štorah. P arti-  
zan-K ovinar je poleg gasilcev še 
edina, organizacija v  Štorah, ki 
izven šolskega okolja združuje 
predšolsko, šolsko in  izvenšol- 
sko m ladino te r  odrasle, ki n a j
dejo na športnih objektih  del 
prepotrebnega razvedrila, kakrš
nega v Š torah še kako prim an j
kuje.

(N adaljevanje na 8. strani)Nova hut K lem enta G ottw alda, O straw a



MLÀDI  Ž EL E ZAR J I  
»OBLIKOVALCI«

Otroci tehnično-kiparskega 
krožka osnovne šole v Š torah so 
v preteklem  mesecu organizirali 
zanim ivo razstavo železnih k i
parskih izdelkov.

Tov. Moškon Milena, kustos 
pokrajinskega m uzeja v Celju, 
je  ob prilik i otvoritve te  razsta
ve m ed drugim  povedala tudi 
tole: »Prvo srečanje m ladih lju - 
di s p rak tičn im  spoznavanjem  
tehnologije železa, njegovo li
kovno obdelavo, ni bilo lahko, 
a kot vse kaže, zanim ivo in p ri
vlačno £a oblikovno uresničeva
nje njihove doživetosti. V ustvar
jalnih že lezn ih  p lastikah nam 
reč zap|ižam o h itro  zbližanje s 
tehničnim i- principi, z raznoli
kostjo m etalne strukture, raz 
lično kovinsko barvitostjo  in  z 
danostjo za vsebinsko in  deko
rativno izpoved.«

Menimo, da je  prav, da se 
m ladina pri tehničnem  pouku 
estetsko vzgaja, seznanja in p ri
dobiva osnove te r sm isel za 
um etniško' 'vrednotenje surovega 
m ateriala. Otroci m orajo vede
ti, da železo ni samo sredstvo

za pridobivanje denarja, am pak 
da železo lahko izžareva tud i le
poto te r  duhovne vrednote, ki 
plem enitijo  človeka. K er je  p re 
ko 80 %  staršev  otrok osnovne 
šole Š tore zaposlenih v železar
ni, smo se pri tehn ičn i' vzgoji 
p rav  zaradi tega usm erili v  že
lezo. S tem  se tudi u tr ju je  m  
poglablja železarska trad ic ija  
k ra ja . Istočasno pa se m ladini 
odpirajo poti v duhovno boga
stvo in pravilno  v rednoten je de
la.

V teh železnih p lastikah  je 
veselja, fan tazije  in interesnega 
vgrajenega mnogo otroškega ho
ten ja .

Da so bili doseženi ti začetni 
uspehi, gre predvsem  zahvala 
tehničnem u učitelju  tov. Pevci- 
nu, ki je  s svojim  strokovnim  

v znanjem  in pedagoško vnem o 
znal odkriti ta len te ter razv ijati 
u stva rja lne  sposobnosti' otrok.

Upamo, da nas bodo ti m ladi 
železarji spom ladi zopet p r ije t
no presenetili in to še z večjim i 
uspehi.

R avter Janez

Pestra dejavnost
(N adaljevanje s 7. strani)

V razgovoru s tehniškim  se
k re ta rjem  društva, tov. Tinetom  
Vebrom  pa razberem o, kako je 
bilo z izvajan jem  program a, za
stavljenega na lanski konferen
ci društva.

P ri vzgoji strokovnega kadra  
lahko zasledim o gotove prem ike. 
Pridobili so vad ite lja  splošne 
vadbe in  3 nove vad itelje  sm u
kanja. V elika škoda je bila, ker 
je  bil odpovedan tečaj keglja
ških trenerjev , saj so im eli za ta  
tečaj p rip rav ljenega resnega 
kandidata. Čeprav ni veliko sli
šati o pridobitvi, ki jo p redstav
ljajo  novi vaditelji, je  to  za naše 
društvo  velika pomoč. Ostanejo 
pa še vedno močne potrebe po 
strokovnem  osebju za gim nasti
ko, - košarko, rokomet, nam izni 
tenis, keg ljan je in tudi za no
gomet. č im  se dotaknem o dela 
■po, panogah, se takoj odpre pro
blem potrebe po strokovnem  o- 
sebju. V erjeli ali ne, v našem 
društvu bi za boljše delo obsto
ječih sekcij potrebovafi 30 va
diteljev ozirom a trenerjev . To
rej bo tre;ba še veliko delati po 
tem  vprašan ju . Zavedati se mo
ramo, da pom eni en nov, dober 
vaditelj, pridobitev 30 novih čla
nov društva. Z drugim i beseda
mi, če bi im eli dobre vaditelje, 
bi pristopilo več članov v sekci
je.

D ruga zadana naloga je  izvr
šena, ustanovljena je  sekcija na
m iznega tenisa, ki dokaj solid

no dela. Poudarek je  zaenkrat 
na rekreaciji, saj napredka v  k a 
kovosti ni pričakovati, dokler ne 
bomo imeli sposobnega tren e r
ja.

K form iran ju  aktivov našega 
društva v  okolnih naseljih  pa 
pri najboljši volji nism o mogli 
pristopiti zaradi preobilice dela 
v  že obstoječih m atičnih sekci
jah  in  nas je, odkrito povedano, 
čas prehitel.

V septem bru je  bil organizi
ran  shod vseh partizansk ih  d ru 
štev celjske občine. Vabili smo 
vsa društva, odzvala pa so se 
sam o društva Celje-m esto in 
Gaberje. M ladinci in p ion irji 
treh  d ruštev  so tako tekm ovali 
v teku čez drn  in  strn  (v crossu), 
v igri »med dvem a ognjem a«, v  
v lečenju vrvi in v zabavnih  ig
rah. Vsi udeleženci shoda so bili 
enotnega m išljenja, da je  treb a  
gledati, da bo postala ta  oblika 
sodelovanja partizansk ih  d ru 
štev tradicionalna.

V program u smo im eli tud i 
taboren je  v M ozirju, m išljeno 
kot ak tivn i počitek, ali oddih. 
K er pa se v  našem  društvu  za 
to  zvrst dela nikakor ne m orejo 
ogreti, tab o ren ja  nism o mogli 
izvesti.

N azadnje naj še omenim, da 
nism o mogli izvesti fo rm iran ja  
rokom etne in  ko ta lkarske sekci
je, k er za to nim am o osnovnih 
pogojev. In  ti so? Potrebno  je  
strokovno osebje in finančna 
sredstva.

i p

Še zadnja dela pred razstavo

Varilni aparat v rokah mladega umetnika

PRVI  USPEHI  MLADIH SMUČARJE V
V nedeljo, l l .  t. m. so se mladi 

sm učarji TVD P artizana-K ovi- 
n a rja  pom erili v dveh važnih 
tekm ovanjih.

P ri Celjski koči je  organiziral 
»Izletnik« iz Celja tekm e v ve
leslalom u za pionirje, pionirke, 

^nladince, m ladinke in  članice. 
P roga je bila dolga 470 m  s 125 m 
višinske razlike in  s 25 vratci.

Člani našega d ruštva  so se p la
sirali takole:

M lajše pionirke: T ahm ajstro- 
va 2. mesto s časom 1:00,8
m lajši pionirji: 1. mesto T ratn ik  
M atjaž s časom 54,0; 2. mesto 
M ahne Bojan s časom 1:00,8; 3. 
O cvirk M itja s časom 1:01,9;
stare jši pionirji 3. m esto M ljač 
Ado s časom 56,0.

Na pobočjih Š talekarice pri 
Mežici pa je  bil to  nedeljo (11. 
t. m.) slalom  za kagerozacijo sta
rejših  p ionirjev  in  pionirk. Tek

m ovanja se je  udeležilo 85 tek 
m ovalk in  tekm ovalcev, od teh 
22 p ion irk  in 63 pionirjev. Progi 
sta m erili po 250 m, z višinsko 
razliko 60 m in  z 39, ozirom a 42 
vratc;. V tem  tekm ovanju se je  
d ržala naših m ladih članov iz
redna  smola, K avka Aleš je pa
del v drugem  teku, p rav  tako 
V ebrova Jasna, Zelič M laden pa 
v I. teku. V kljub vsem u pa so se 
naši ,m ladi p redstavniki še k a r  
visoko uvrstili.

P ri p ion irjih  je zasedel K avka 
Aleš 3. mesto s časom 1:19,4, 
K linar Gojko 6. m esto s časom 
1:23,0, 9. mesto pa Zelič M laden, 
T ra tn ik  Gorazd 18. in  Lubej Zo
ran  31. mesto.

P ri pionirkah pa je  Veber 
Jasna  zasedla 7. mesto s časom 
1 :36,1.

Za začetek torej k a r zadovo
ljive uvrstitve.



N E Z G O D E  P R I  D E L E
V mesecu decembru 1969 je 

bilo po obratih in oddelkih na
slednje število nezgod pri delu: 
Jeklarna 1, Valjarna 3, Livar
na 1 2, Livarna II 2, Samotama 
2, Obdeloval, valjev 2, Mehanič
na delavnica 3, Elektroobrat 1, 
Ekspedit 1, OTK 1, skupaj 18.

Brez nezgode pri delu so bili 
naslednji obrati oziroma od
delki: Elektroplavž, Modelna 
mizama, Energetski obrat, Pro
met, Komunalni oddelek in Raz
vojni oddelek.

Na poti na delo in z dela je 
bilo prijavljenih 5 nezgod.

Pri delu so se poškodovali:

JEKLARNA:
Romih Franc. Pri vpihavanju 

kisika v peč se je odvila gumi
jasta cev od jeklene cevi ter u- 
darjala po podestu. Pri tem je 
podrla imenovanega po tleh, pri 
čemer se je udaril na koleno.

VALJARNA:
ŽAVSKI Vinko je vlačil in

gote z ogrodja valjčnic. Pri tem 
so mu zdrsnile klešče, ingot pa 
mu je padel po nogi.

GRAČNER Roman je vtikal 
palico med valje. Pri tem mu 
je prijelo klešče, ki so ga uda
rile po hrbtni strani leve roke.

GOBEC Stanko. Valjana pa
lica je zaradi neenakomernega 
segretja izšla krivo iz valjev, 
padla po dvigalnem kavlju, ka
terega ročaj je udaril imenova
nega po roki ter mu poškodoval 
palec.

LIVARNA VALJEV:
KNEZ Ivan je v razbijalnici 

naravnaval večji kos litine pod 
hruško, pri čemer mu je kos 
zdrknil iz rok ter mu padel na 
prst leve roke.

AGREŽ Ivan je potiskal po
sodo za žlindro. Pri tem mu je 
padel delček žlindre v oko.

LIVARNA SIVE LITINE:
LESJAK Franc je brusil ulit

ke ter mu je pri tem drobec 
padel v oko.

STANCAR Marjan je potiskal 
ponovco, visečo na monorelu ter 
pri tem zadel v kalupni okvir. 
Pri tem je železo brizgnilo iz 
ponovce ter' ga opeklo po nröei 
leve noge.

SAMOT ARNA:
JOŠT Angela. Pri obračanju 

surove opeke (jeklarska srca) si 
je zamaknila križ.

PTIČEK Ivan je z ročnim 
vozičkom prevažal Samotni ma
terial ter pri tem zadel ob be
tonski podstavek, padel ter He 
udaril na čelo.

OBDELOVALNICA VALJEV:
BENEDIKT Anton je vpenjal 

kokilo v stroj, pri tem za

nihala ter ga stisnila za prsta
nec leve roke.

BORSlC Vinko je pri zame
njavi noža na stružnici stal na 
vzdolžnem vretenu. Pri tem mu 
je spodrsnilo, da je padel ter si 
zvinil levo koleno.

MEHANIČNA DELAVNICA:
HLADIN Konrad. Pri rezanju 

navoja na stružnici je držal na- 
vojno rezilo z desno roko, z 
levo pa je vklapljal oziroma iz
klapljal strojni pogon. Z ročico 
ja zadel ob zaščitno pločevino. 
Stroj se ni takoj ustavil, zaradi 
česar mu je okretalo stisnilo 
roko ob zaščitno pločevino.

ROZMAN Franc je pri pre
hodu v mehanično delavnico 
zadržal vrata z roko. Vrata, ki 
so na vzmet so se zaprla ter mu 
pri tem stisnila prst med vrata 
in okvir.

KOS Franc. Pri prehodu ob 
generatorjih mu je zdrsnilo na 
zaledeneli poti. Pri tem je pa
del in z glavo zadel ob odtočno
cev.

ELEKTROOBRAT:
MRAVLJAK Janez je sodelo

val pri popravilu električnih 
inštalacij na 15,51 žerjavu v li
varni I. Pri ponovnem vklopu 
je prišlo na bimetalnem releju 
do močnega obločnega plamena, 
ki je imenovanega poškodoval 
po očeh.

' EKSPEDIT:
PODKRAJŠEK Stefan je na

kladal jeklenke.-Pri tem mu je 
na zaledenelih tleh spodrsnilo, 
da je padel ter si zlomil kazalec 
na desni roki.

03fK:
OJSTERŠEK Karl je v jeklar

ni ob peči čakal na probo .ter 
opazoval potek jemanja prob. 
Pri ulivanju probe mu je tekoče 
železo brizgnilo v desno oko.

Na poti na delo in z dela so 
se poškodovali MLAKAR Ivan 
iz elektroplavža, KRIŽAN Jože 
in ARTlCEK Ivan iz jeklarne, 
GAJŠEK Stane iz obdelovalnice 
valjev ter CIMERMAN .Fanika 
iz splošnega sektorja.

SLUŽBA VARSTVA 
PRI DELU

DOPISUJTE
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TRIKRAT -10°

Ne vidiš da imam prednost

Kaj praviš ali bo potreben še en vic, da se bo pojavila streha in iz
ginilo blato
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K A D R O V S K E  V E S T I
V mesecu decembru 1969 so bile 
naslednje kadrovske spremembe 

v naši delovni skupnosti
Iz JLA se je vrnil
ŽERJAV JOŽE, delavec, liva r

na sive litine.
Novi člani delovne skupnosti
V livarni sive litine so se za

poslili: MASTNAK IVAN, de
lavec, ŠTURBEJ MARTIN, de- ' 
lavec, POVALEJ ALOJZ, dela
vec.

V v a lja rn i: KLINAR MILOŠ, 
delavec, SKALE FERDINAND, 
delavec, KOŽELJ EMIL in TER
ŽAN MIRKO — oba delavca.

Na prom etu : TERŽAN STA
NISLAV, delavec, PODKRAJ
ŠEK IVAN, delavec, PILKO 
ŠTEFAN, delavec, FIDLER 
VLADIMIR, delavec.

V jek larn i: KOLAR IVAN, de
lavec, MRAVLAK IVAN, dela- 
lavec, CIGLER ALOJZ, te sar,-  
OBREZ MARTIN, delavec, FER
LIČ EDI, delavec.

V livarn i valjev : ARTIČEK 
STANE, delavec, KOREZ M IRO
SLAV, delavec.

Na elektroplavžu : STAROVE- 
šK I STJEPA N, delavec, BOR- 
ŠIC JO SIP, delavec, CERAJ MI
LAN, delavec; REBERNAK 
FRANC, stro jn i tehnik, p rip rav 
n ik ; STOJAN FRANC v  samo
tam i, delavec, JEVŠENAK 
IVAN, ključavničar, m ehanična.

Pogodbeno, za določen čas sta 
sprejeta:

MREVLJE RADOVAN, dela
vec v livarn i sive litine in LO- 
KOŠEK F IL IP  v rekreacijsk i 
enoti.

Zaradi samovoljne zapustitve 
dela je  prenehalo  delovno raz
m erje v naši delovni skupnosti 
naslednjim :

LEDINSKI GABRO; delavec 
v livarni valjev, JE R A J STA
NE, k ljučavn ičar v m ehanični 
delavnici, SORŠAK ERIKA, de
lavka v  rekreacijsk i enoti, ŠKU- 
TELJ ANTON, delavec V jek la r
ni, PINTER MARJAN, strojni 
k ljučavničar v  obdelovalnici v a
ljev, PAVIC SLAVKO, delavec 
na ekspeditu, KRIŽNIK KARL, 
šofer v  avtooddelku, POLJŠAK 
IVAN, delavec na ekspeditu, 
NOVAK JU LIJA N , delavec- v 
livarni sive litine, PAVIC 
STJEPAN, delavec na ekspeditu.

Po lastni želji so prekinili de
lovno razmerje

CMER LADISLAV, dipl. iur„ 
iz splošnega sefc-torja, CMOK 
MARTIN iz UÓS -  skladišča, 
AMON MILAN, obratn i e lek tri
k a r  iz elektro  obrata, PRAZNIK 
ALOJZ, kem ijski tehn ik  iz raz
vojnega oddelka.

V preiskusni dobi so bili od
puščeni:

SKU TELJ PETER, delavec v 
valjarn i, FIDLER VLADIMIR, 
delavec na prom etu, STARO- 
VEŠKI STJEPAN, delavec na 
elektroplavžu.

Sporazumno s podjetjem je 
odšel:

MAŽGON JOŽE, zidar v  s ta 
novanjski enoti.

Po izteku delovne pogodbe je
prenehalo delovno razm erje ZA . 
LOKAR M ARIJI, uslužbenki v 
direkciji.

Naraščaj v družini so dobili:
ŽAVSKI IVAN iz m odelne m i-

zarne, TRU PEJ JOŽE iz v a lja r
ne, VOGA VALENTIN iz v a lja r
ne, LAVBlC JOŽE iz livarne si
ve litine, MARKOVIČ STANE 
iz valjarne. ŠLATAV JOŽE iz 
livarne valjev, ŽLOF FRIDE
RIK iz elektroplavža in KOK- 
LlC JU R IJ iz valjarne.

Čestitam o!

Poročili so se:
MARKUS MILAN iz valjarne, 

TOVORNIK STANKO iz liva r
ne sive litine, ŽOLGER FRANC 
iz jeklarne, GRKINlC MILAN 
iz livarne sive litine, ANTLEJ 
EMIL iz elektroplavža in  GRA
DIČ ALOJZ iz ekspedita.

Na novi življenjski poti jim  
želimo obilo družinske sreče!

N A ŠI U PO K O JE N C I
SELAN ROBERT, ro jen  2513. 

1925 v V rhniki pri L jubljani, se
daj stanuje v Štorah. V že leza r
ni Š tore se je zaposlil 2. 5 1947 
kot delavec v livarni. L eta 1961 
je  opravil izpit za KV livarja , 
le ta 1967 pa še izpit za posluže-

valca TH plina. Vsa le ta  je  bil 
zaposlen v liva rn i sive litine  na 
razn ih  delovnih mestih, dne 4. 
12. 1969 pa je bil zaradi slabega 
zdrav ja po Invalidski kom isiji in . 
validsko upokojen kot invalid  
I. kategorije.

ZDOLŠEK IVAN, ro jen  v  Pod
gorju pri Š en tju rju  dne 8. m aja 
1915. Sedaj stanu je  v Š ibeniku 
pri Šen tju rju . Po poklicu je  p r i
učen zidar. V našem  podjetju  je

b il zaposlen od ju n ija  1946 dalje. 
N ajprej v jek larn i, nato  v  g rad 
benem  oddelku in to vse do 16. 
decem bra 1969, ko je  bil in v a lid 
sko upokojen.

LIPOVŠEK JU R IJ, ro jen  18. 
4. 1919 v  H rastju , sedaj stanu je  
v Brezah nad Laškim. N jegova 
p rv a  zaposlitev je  b ila  od le ta  
1937 do 1939 pri Gozdni uprav i 
Celje, od leta 1941 pa do 1943 
pa v Tovarni opeke v Grazu. 
Dne 12. 8. 1946 se je  zaposlil v 
našem  podjetju  na prostoru, k je r

je  delal eno leto. Ponovno se je  
zaposlil 15. 1. 1948, delal je  v več 
obratih, nazad-nje pa v obratu 
elektroplavž na delovnem  m estu 
» livarja« in to vse do 31. 12. 
1969, ko je  bil invalidsko upoko
jen.

KLENOVŠEK JAKOB, rojen 
5. 7. 1914 v  Loki pri Zidanem  
mostu, sedaj stanu je  v Kompo- 
lah pri Štorah. Izučen je  za čev
lja rja . Svoj poklic je  opravljal

v začetku pri privatn ik ih . Do le
ta  1945 je  dela l v železarni več
k ra t s prekinitvam i. Dne 2. 10. 
1945 pa se je  za stalno zaposlil 
v tem  podjetju, obratu  jek larna, 
kot ognjestalni zidar in to delo 
oprav ljal vse do 29. 12. 1969, ko 
je  bil invalidsko upokojen.

KODRIN ALOJZ, ro jen  19. 5. 
1912 v  Loki pri Žusmu, k je r še 
sedaj stanuje. V glavnem  je de

lal dom a na posestvu. V letih 
1957 in  1958 pa kot sezonski de
lavec pri Gozdnem gospodarstvu 
Celje. Dne 4. 6. 1960 se je  zapo
slil v našem  podjetju  — gradbe
nem  oddelku kot zidarski po
močnik, k je r je delal vse do 31. 
12. 1969, ko je bil invalidsko u- 
pokojen.

Delovno dolžnost 
so prekršili

K om isija za varstvo delovnih 
dolžnosti pri delavskem  svetu 
podjetja  se je  v  mesecu decem
bru 1969 š tirik ra t sestala in  ob
ravnavala  31 prim erov kršitev 
delovnih dolžnosti. V 13 prim e
rih  je  izrekla najm ilejši ukrep 
opomin, v dveh prim erih  je  p ri
jav ljena  oprostila k rivde in  kaz
ni, v enem  prim eru  pa je  obrav
navo zaradi zaslišanja prič p re
ložila.

Delovno dolžnost so prekršili 
in  bili kaznovani:

— z javnim  opominom:
ŠEGA Ivan, iz jeklarne, je  v 

dneh 6. septem bra in 17. novem 
bra  1969 ponovno neopravičeno 
izostal od dela — javni opomin.

NAPRET M arjan, iz kem ijtke- 
ga labora to rija , je  dne 17. sep
tem bra 1969 predčasno, brez do
voljen ja predpostavljenega, za
pustil delovno mesto in se do 
konca izm ene ni več vrnil- — 
javni opomin.

ČRETNIK Franc, iz prom eta 
je  dne 15. oktobra 1969 neopra
vičeno izostal od dela — javni 
opomin.

ŽLENDER Jože, iz valjarne, 
je  dne 23. novem bra 1969 neopra
vičeno izostal od dela — javni 
opomin.

LIPOVŠEK Jože, iz valjarne, 
je dne 23. novem bra 1969 neopra
vičeno izostal od dela — javtii 
opomin.

VOVK Franc, iz valjarne, je  
dne 23. novem bra 1969 neopra
vičeno izostal od dela 8 ur, dne 
26. 11. 1969 pa je  neopravičeno 
izostal od dela 5 u r  — javni opo
min.

(N adaljevanje na 11. strani)



SO ŠE P E R E Č A  V P R A Š A N J AO D P R T A
V razprav i na letni delovni 

konferenci TVD Partizan-K ovi- 
nar smo lahko razbrali, kako bo 
treba napeti vse sile, če bomo 
hoteli izboljšati kakovost in  ob
seg dejavnosti. Ni tu  samo po
m anjkanje strokovnih kadrov, to 
je  boleča točka pom anjkanje 
m aterialn ih  sredstev. Im am o 
prizadevne kegljače in  kegljav- 
ke, o njihovih uspehih smo že 
dosti govorili in napisali, toda 
preti nam  stagnacija v tej veji 
športa, ker je  kegljišče že pre
malo in ni sodobno. Tekm ovanja 
se odigravajo na avtom atskih 
kegljiščih, k je r se naši tekm o
valci in tekm ovalke kom aj znaj
dejo, saj je  čisto drugače tekm o
vati na stezi starega kegljišča ali 
pa avtom atskega. Toda ali bomo 
našli način in  možnost za gradi
tev avtom atskega kegljišča v 
Štorah. Predlog je  padel za n a 
je tje  kredita. Iskati bo treb a  to
re j način, kako p riti do av to 
m atskega kegljišča. Tu so seve
da še druge pom anjkljivosti. Ni- 
m amđ p rav ih  dresov in  ostale 
oprem e za tren inge in  nastope, 
m edtem  ko so tekm ovalci ostalih 
društev š tem  dobro oprem ljeni. 
To vprašan je  je  odprto tudi pri 
drugih sekcijah društva.

N ekateri pa so menili, da je 
treb a  tu  m alo poseči v  svoj žep 
in  se ogledati na tekm ovalce 
sm učarske sekcije, ki si obleko 
in  opremo dom ala v celoti naba
vijo za svoj denar. In kako lepo 
nas zastopajo ha tekm ovanjih!

Že le ta  pa se vleče problem  
graditve pokritega plavalnega 
bazena v Štorah. V Celju smo 
naleteli na skoraj neprem aglji
ve težave pri urbanistih . V Š to
rah  je  ozračje strupeno in ne 
pride v poštev graditev  takega 
objekta, p rav  tako seveda ne na 
Teharjah. Le s težavo smo p re
pričali urbaniste, da zadeva s 
plinom  ni tako nevarna in po
tem  smo šele dobili pristanek, 
da lahko priprav im o vso potreb
no dokum entacijo za lokacijo in 
ostalo, k a r  je  še potrebno. Tudi

ob zahtevi po novi šoli so po
udarjali, da je v  Š torah ne bodo 
gradili zaradi zastrupljenega 
ozračja. S tanovanjsko naselje je  
bila tudi taka sporna točka. Če
p rav  bo nov kopalni bazen na 
Golovcu, bo s sedanjim  celjskim

V soboto, 17, ja n u arja  ob 18. 
uri je  bil v  gasilskem  dom u v 
Š torah redn i letn i občni zbor 
gasilskega društva Železarne 
Štore.

Občnemu zboru je  prisostvo
valo celotno članstvo, pionirji, 
m ladinci in  oddelek žena v k lju 
čenih v društvo. Zboru so priso
stvovali še predsednik in pod-

(N adaljevanje z 10. strani)
P A JK  Franc, iz valjarne, je 

dne 9. novem bra 1969 neopravi
čeno izostal od dela — javni 
opomin.

ŠELEKAR Vinko, iz valjarne, 
je dne 9. novem bra 1969 neopra
vičeno izostal od dela — javni 
opomin.

HOHLER Jože, iz valjarne, je 
dne 27. novem bra 1969 neopra
vičeno izostal od dela — javni 
opomin.

KRESNIK Janez, iz elektro- 
obrata, je dne 13. decem bra 1969 
ob 22. uri prišel v in jen  na delo, 
prevzel od svojega predhodnika 
M ravlak Janeza dežurstvp ter 
se takoj nato  odstranil z delov
nega m esta in se ponqvno vrn il 
zopet v in jen  šele ob 1. u ri zju 
tra j — javni opomin.

KOSTANJŠEK Stane, iz obde- 
lovalrtice valjev, je  dne 10. de
cem bra 1969 na popoldanski iz

za vse potrebe prem alo kapaci
te t za vedno številnejše kopalce. 
Tu je  600 osnovnošolskih otrok, 
tu  so učenci kovinarskega šol
skega centra v Štoi'ah, tu  so šte
vilni srednješolci in  izvenšolska 
m ladina. In končno je  plavanje

predsednik občinske gasilske 
zveze Celje tov. Spat Vili in ing. 
Gorza Jože, zastopniki Železarne 
Štore, tovarniškega odbora sin
d ikata Železarne Štore, tovarn i
škega kom iteta ZKS, krajevne 
skupnosti Š tore in  drugi. Na 
občnem zboru so najprej poslu
šali poročilo predsednika dipl,- 
ing. P levnik Slavka, poveljnika

meni samovoljno zapustil delo in 
odšel domov — javni opomin.

— z zadnjim javnim opomi
nom:

ROT Stanko, iz prom eta, je 
dne 16. avgusta 1969 ponovno 
neopravičeno izostal od dela — 
zadnji javni opomin.

GORJUP Pavel, iz ekspedita, 
je dne 16. decem bra 1969 ponov
no neopravičeno izostal od dela 
— zadnji javni opomin.

V postopek za izključitev na 
delavski svet enote je  bil pred
lagan :

BLATNIK Leopold, iz v a lja r
ne, ki je  dne 10. in 12. novem bra 
1969 ponovno neopravičeno iz
ostal od dela. V svoj zagovor na
vaja  in priznava, da je  v  teh 
dneh popival in  zaradi tega ni 
bil sposoben za delo. K om isija je  
ugotovila, da gre za hujšo krši
tev delovne dolžnosti, ker je 
nam reč B latnik Leopolda že v 
letu 1968 predlagala delavskem u 
svetu enote za izključitev, prav 
tako zaradi neopravičenih izo
stankov. Izključitev ni bila iz
glasovana in je delavski svet 
enote izrekel B latniku zadnji 
javni opomin. K om isija je  zara
di tega predlagala delavskemu 
svetu enote valjarne, da sklepa 
ponovno o njegovi izključitvi.

Delavski sveti enot so obrav
navali:

ZDOLŠEK Jakoba, iz elektro- 
plavža — aglom eracija, ker je 
dne 29. septem bra 1969 neopra
vičeno izostal od dela 7 ur, dne 
30. septem bra pa je neopraviče
no izostal od dela 8 ur, poleg 
tega pa je  dne 29. septem bra 
prišel vin jen  na delo in  je  vsled 
vinjenosti in  nepazljivosti pov- 
vzročil eksplozijo s plinom  , pri 
prižiganju  ponovce.

Delavski svet enote je  s t a j 
nim  glasovanjem  sklenil, da 
Zdolšek Jakob zaenkrat še osta
ne član delovnega kolektiva te r  
m u s tem  dal zadnjo možnost, 
da popravi svoj odnos do dela

prepotrebno tudi odraslim . Za
kaj potem  take ovire za pokrit 
ba ■ en pri železarskem  dom u na 
Teharjih. D ružbeno-politične or
ganizacije bodo storile vse, da 
pridem o do prepotrebnega pla
valnega bazena.

GASILCEV
K rum pa^ Š tefana in  blagajnika. 
Iz poročil je  bilo razbrati, da je 
društvo imelo v letu 1969 izred
no velike uspehe pri svojem  
delu, p r i delu vseh oddelkov; ti 
so v okviru 100-letnice sloven
skega gasilstva ponesli slavo 
društva preko Laškega, P tu ja  in 
M etlike po Sloveniji. Po trd itvah  
predsednika občinske gasilske 
zveze Celje, .naše društvo s svo
jim  prav iln im  in dobrim  delom 
v mnogočem vpliva na delo 
ostalih gasilskih organizacij v 
celjski občini. Vse dobro delo 
drušva pa ni bilo brez težav, ki 
so predvsem  finančne narave te r 
vplivajo na oprem ljenost d ru
štva in gasilske službe v tovarni. 
Tu g re  za izpopolnjevanje opre
me, potrebne za opravljanje po
žarnovarnostne službe v novih 
obratih. D otrajal je  tudi skoraj 
dve desetle tji-star gasilski avto, 
ki za kakšno akcijo ni več spo
soben.

O vseh teh vprašan jih  bo nov 
upravni odbor, ki ga vodita tov. 
ing. P levnik in K rum pak, .raz
p rav lja l na svoji seji in  stopil v 
stik z upravo podjetja, da se 
najde najboljša rešitev. P ri od
ločitvah bo potrebno opremo 
prilagoditi tehnološkim  proce
som, ki bodo v novih obratih.

V preteklem  letu je  bilo v že
lezarni 24 začetnih požarov, ki 
za podjetje niso imeli pom em b
ne škode. Iz analize je  razvidno, 
da je  bilo 12 prim erov m alom ar
nosti, 5 prim erov gradbenih na
pak, v 4 prim erih pa je  bil sa
movžig. Gasilci so in tervenirali 
v 18 prim erih  zaradi izbruha 
plavžnega in mešanega plina, 
opravili so 239 sprem stev delav-;  
cev, ki so delali na plinskih in 
stalacijah. Še bi se dalo našte
vati, pa naj bo dovolj, povemo 
še da so mimo vaj, predavanj 
opravili še 548 u r prostovoljne
ga dela pri čiščenju potoka v 
Štorah.

V letu 1970 bo društvo slavilo 
25-letnico svojega obstoja. Ta 
proslava m ora biti na dostojni 
višini zato Je so na občnem zbo
ru  sklenili, da naj bi se v Š torah 
form iral centralni odbor, ki naj 
uskladi in  poskrbi, da bodo vse 
proslave in  prireditve v letoš
njem  letu v  Šorah usklajene in  
dobro pripravljene.

Občni zbor je  nadvse uspel in 
ponovno potrdil, da je  gasilsko 
društvo m očna in strokovno 
tìobra organizacija, ki mnogo 
pomeni za sam  kraj in železarno 
še posebej.

M. A.

te r  mu je  ponovno izrekel ukrep
Našim najmlajšim sm učarjem  je  letos odjuga preprečila da bi za- zadnjega javnega opomina.

ključili tečaj Iz pisarne pravne službe

Z OBČNEGA ZBORA



H U M A N A  G E S T AL EPA PR
Občinska zveza za telesno ku l

tu ro  v Celju je  podelila dolgo
letnim  telesnovzgojnim  in šport
nim  delavcem  z obm očja občine 
Celje 22. decem bra 1969 zlate 
plakete za 20-letno delo in  sre
b rne za petnajstletno  delovanje 
na telesnovzgojnem  ali športnem  
področju. Tudi v TVD P artizanu  
-K ovinarju  imamo organizatorje 
in  vzgojitelje, ki so preje li taka 
priznanja.

Zlato plaketo so prejeli iz  rok 
'predsednice občinske skupščine 
Olge V rabičeve: Tov. Zelič 
Franc, K avka Franc, Ambrož ss 
F ranc in V eber T ine; Srebrno 
plaketo  pa Sonja Ocvirkova, Eva 
Ludvigova in Jože Sivka.

Čestitam o!

V starosti' 75 let je  13. ja n u a r
ja  letos p rem in il v Kompolah 
upokojeni sam otarski oblikova
lec Jože GORJUP. Šest le t je  de
la l p ri ru d a rjih  v Pečovju, po
tem  pa se je  v ju liju  1926. leta 
zaposlil v sam otam i in  delal tam  
čez 24 let, upokojen je  bil 31, 12. 
1950. G orjup je  spadal m ed m ir
ne in  prizadevne delavce, lepo je 
skrbel za družino, za ženo in dve 
dekleti. S trd im  delom si je  slu
žil k ruh , potem  pa je  na domu 
užival pokojnino in  dočakal kar 
lepo starost. K ot dober delavec 
in \spoštovan tovariš bo ohranjen  
v  lepem  spom inu.

ZAHVALA
Ob nenadni izgubi ljubega moža, 

ata in starega ata

Stojan Ivana
se skreno zahvaljujemo vsem, 
ki so ga v tako velikem številu  
spremili na njegovi prerani poti 
iiftrnu darovali obilo vencev in-' 
cvetja, nam izrazili sožalje ter z 

nami sočustvovali.
Topla zahvala pevcem, ki so mu 
zapeli žalostinke, govornikoma 
iz valjarne in društvu upoko
jencev ter pogrebnemu odboru 
sindikalne podružnice Železarne 

Štore.
Žalujoča žena, sin in hčerka 

z družino

! DOPISUJTE !
I V NAŠ LIST 1

I Z N A N J A
Tega dne so bili dolgoletni 

sindikalni delavci iz Štor povab
ljen i v Dom železarjev na Te
harje , k je r jim  je  p redstavnik  
občinskega sindikalnega svefä 
tov. S krt podelil plakete in  pis
m ena p riznan ja  za dolgoletno in 
prizadevno delo v sindikalni or
ganizaciji, ob jubilejn i 50-letnici. 
Zveze sindikatov Jugoslavije. 
P riznan ja  je  prejelo 40 sind ikal
n ih .delavcev  in  sicer osem najst 
plaketo  in pism eno priznanje, 
dvaindvajset p a  lepo pism eno 
priznanje.

Tudi tem  našim  javnim  delav
cem veljajo  naše čestitke.

Dne 8. decembra 1969 nas je za 
vedno zapustil naš dragi mož in 

oče

L avbič F ran c
upokojenec iz Trnovca pri 

Dramljah.
Delovnemu kolektivu Železarne 
Štore se zahvaljujem za daro
vane vence in spremstvo na nje

govi zadnji poti. 
Žalujoča žena Marija in si

novi: Jože, Ciril, Franci in Ivan

J a z b in še k
Adolf

V ponedeljek 19. januara smo 
se poslovili od dolgoletnega 
člana gasilske reševalne službe 
pri železarni Adolfa Jazbinška, 
ki je umrl za posledicami hude

bolezni, star komaj 56 let. Do
ma iz revne vasice Repuš pri 
Planini, se je pred vojno zapo
slil v rudniku Rtanj v Srbiji, 
potem je delal kot rudar v 
Nemčiji. Leta 1948 se je vrnil 
v domovino in se januarja 1953 
zaposlil v našem podjetju kot 
gasilec reševalec. Tu je bil za
poslen vse do invalidske upo
kojitve 12. avgusta lani. Njego
va bolezen se je vse bolj slab
šala, dokler ga ni strla. Številni 
prijatelji in sodelavci ga bomo 
ohranili v najlepšem spominu.

Delavski svet. železarne je  na 
seji odobril za pomoč po potre
su poškodovani Bosanski K ra ji
ni prispevek v  m ateria lu  v  v red 
nosti 20.000 S-din.

U pravni odbor TVD P artizana 
-K ovinarja  v Š torah  ob koncu 
preteklega leta ni' razpošiljal pi
sm enih ' čestitk k  novem u letu,

Ob novoletnih prazn ik ih  so 
predstavniki kolektiva in  tovar
niškega odbora sind ikata obiska
li v zdravilišču S latina Radenci 
glavnega inžen irja proizvodnje 
tov. dipl. ing. S tarca Milka. Ing. 
S tarc se je  obiska zelo razvese
lil, posebno hvaležen pa je  sin
dikalnem u odboru, ker m u je  z 
denarnim  prispevkom  omogočil 
podaljšanje zdravljenja.

V pism u z dne 10. jan u arja  
1.1. se je  tov. ing. S tarc zahvalil 
vsem, ki so mu z obiskom  ili s 
posebno pozornostjo in uvidev
nostjo priredili nepričakovano 
presenečenje. V pism u piše tu 
di takole :

»Dragi tovariši, zalo mi je  žal, 
da ob zaključku le ta  nisem  bil 
med vam i. Kot vse kaže smo 
poslovno leto še k a r uspešno za
ključili, vk ljub  vsem  mogočim 
težavam . Seveda v celoti naših 
načrtov in  želja nismo mogli v 
povsem realizirati, toda v  kum u- 
lativi nam  je  to le uspelo, tako 
v  pogledu fizične proizvodnje, 
kot tud i v finančnem  dosežku. 
Kot mi je znano, bo finančni 
plan le dosežen, čeprav  m ini
malno'.

Če sem prav  inform iran , je 
proizvodni načrt za leto 1970 že 
sestavljen. Zastavljeni n a č rrf fo  
treba dnevno, tedensko in  me
sečno realizira ti in  presegati, 
dnevno ga bo treb a  kontro lirati,

P red  novoletnim i prazniki so 
me m oji sodelavci v oddelku 
prom et-kuriln ica povabili v od
delek in mi prired ili prije tno  
presenečenje. Zaželeli so mi čim 
prejšn jega okrevanja, v  novem 
letu čim  več zd rav ja  in  zado
voljstva in  mi podarili zavoj z 
raznim i sladkim i dobrotam i. Ne 
m orem  povedati, kako so me s 
svojo pozornostjo ganili. Ves čas 
bolezni, ki me je  prim orala, da 
sem že od 27. novem bra lanske
ga le ta  v  staležu, so spraševali 
po m ojem  stan ju  in  mi ob kon
cu leta še izkazali p rav  tovari
ško pozornost.

Za vse to se m ojim  sodelav
cem iskreno zahvalju jem , po
sebno še organizatorju  obdarit
ve tov. Ivanu P laninšku.

tem več je  nakazal skladu za o- 
pustošeno Bosansko K rajino  
20.000 S -d inarjey  in se tako p ri
družil številnim  društvom  in or
ganizacijam , ki so po svojih 
zm ogljivostih priskočile v pomoč 
prizadetem u ljudstvu Bosanske 
K rajine.

p rigan ja ti k  izpolnjevanju za
stav ljen ih  nalog, kajti izgublje
ni dan, da celo uro je  težko na
doknaditi. Naši ljud je  m orajo 
dojeti, ß a  je  realizacija družbe
nega načrta  naš »biti ali ne biti«. 
Zato je  nujno zain teresirati in  
zm obilizirati celoten kolektiv In 
vse službe za realizacijo p lana 
in  cenene proizvodnje.

Takoj, ko mi bo zdrav je dopu
ščalo, se bom s polnim  elanom 
vključil v  napore za realizacijo 
naših skupnih  nalog v  letu 1970 
in — z optim izm om  prispeval po 
svojih močeh k izvršitvi te naše 
najvažnejše naloge.

Upam, da čas moje vrn itve v 
kolektiv ni več daleč, kajti mo
je zd rav ljen je dokaj dobro na
preduje. Počutim  se dobro, se
veda pa posvečam  vso skrb čim 
p rejšn jem u okrevanju.

K ončno se poslužujem  te p ri
ložnosti, dragi tovariši, da vam  
ponovno želim vsem  skupaj v  
novem letu veliko sreče, zado
voljstva, zdrav ja in  veliko de
lovnih uspehov za krepki pro- 
cvit naše železarne.

Isk rene pozdrave
dipl. ing. Milko Starc«

N ajbrž ga ni člana kolektiva, 
ki ne bi ing. S tarcu  poželel čim 
prejšn jega okrevanja in v rn itve  
v naše vrste, da bi s skupnim i 
močmi izvrševali naloge našega 
družbenega načrta.

M oja želja je, da bi čim prej 
okreval in  se v rn il v v rste  delov
nih tovarišev.

Maj orane Ivan 
Kompole 51

ŠTORSKI ŽELEZAR. Glasilo de
lovnega kolektiva Železarne Store 
— Izhaja vsak mesec — Odgo
vorni urednik  Stane Ocvirk — 
Urednik Rudolf Uršič — Ured
niški odbor: dipl. ing. Janez Bar- 
borič, F riderik  Jem ejšek , Anton 
Vlackošck, Rajko Markovič, Stane 
Ocvirk, S tane Sotler, Rudolf Ur
šič, dipl. ing. Niko Zakonjšek in 
Ivan žm ahar — Tiska GP »Celjski 

tisk« Celje.
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ZAHVALA

V z p o d b u d e n  pozdrav

SODELAVCI SO PRESENETllI


